
Mengšan
Glasilo Občine Mengeš, januar 2022, letnik XXIX, številka 1

Luč miru 
iz Betlehema

December 
na Dobenu

Pogovor s predsednikom 
nogometnega kluba 
Laby's Mengo 28

Z Mengeško godbo 
v novo leto – Srečno 
2022!

20 26 2810 14

INTERVJU:
župan Franc Jerič



KAJ SE DOGAJA  AIA – Mladinski center Mengeš

od JANUARJA 2022 dalje

MLADINC zaradi pandemije COVID-19 program izvaja v skladu z Vladnimi ukrepi.
Prijave na dogodke in dejavnosti ter več info na: fb drustvo aia, drustvo.aia@gmail.com, T: 070-732-070

VIRTUALNA PREDAVANJA IN DELAVNICE
preko aplikacije ZOOM

* zoom interaktivno predavanje MOJA (KARIERNA) POT, v sredo, 12. 1., ob 18.00, Karierni center za mlade Cene Štupar

* zoom delavnica JOGIJSKE TEHNIKE IN NJIHOVI UČINKI, v petek, 14. 1., ob 18.00, Maja Maselj

* zoom predavanje MOJA GLAVA JE ZAKON, spoznaj delovanje možganov, kaj se zgodi ob poškodbah in kako se lahko 

 zavarujemo pred njimi, v sredo, 19. 1., ob 18.00, Društvo Vita

* zoom predavanje BUTAN, KRALJESTVO GRMEČEGA ZMAJA, v petek, 21. 1., ob 18.00, Zoran Furman

* zoom predavanje BACHOVE CVETNE ESENCE SKOZI ZNANOST, v sredo, 26. 1., ob 18.00, Mateja Kržin

* zoom predavanje GRUZIJA IN AZERBAJDŽAN, v petek, 28. 1., ob 18.00, Tina Škorjanc

* zoom predavanje KAKO MISLITI IN REŠEVATI SVOJA ČUSTVA, v sredo, 9. 2., ob 18.00, Gregor Težak

* zoom predavanje NATUROPATSKA OBRAVNAVA BOLEČIN V HRBTENICI, v sredo, 16. 2., ob 18.00, Mateja Kržin

IN SV

DRUGI DOGODKI IN ANIMACIJE

* 2. ŽENSKI KROG, v ponedeljek, 10. 1., ob 18.30, Aleksandra Matan 

* IZMENJEVALNICA OBLAČIL, v soboto, 22. 1., od 16.00 do 20.00, Tea Vuga, Dora in Nika Smole

* ROJSTNODNEVNE ZABAVE ZA OTROKE IN NJIHOVE PRIJATELJE, v soboto in v nedeljo, od 10.00 do 13.00 ali od 13.30 

do 16.30, po dogovoru, izkušeni animatorji poskrbijo za prijetno in igrivo vzdušje, Sanja Tomšič

PLES IN VADBA

* HIP HOP: mini ob ponedeljkih od 18.00 do 19.00 in četrtkih od 17.00 do 18.00, malčki ob sredah, od 16.00 do 17.00 

in 17.00 do 18.00; mlajši pionirji v torek, od 17.00 do 18.00, v sredo, od 18.00 do 19.00; starejši pionirji v torek in 

četrtek, od 18.00 do 19.00; mladinci v torek in četrtek, od 19.00 do 20.00; članska skupina četrtek, od 20.00 do 21.00, 

hip hop mamice v ponedeljek, od 19.00 do 20.00, Sanja Tomšič

* NIRVANA : vsako sredo ob 20.00 do 21.00, Maja Sršen

* PILATES: ob sredah, od 19.00 do 20.00, Sanja Tomšič

 

UČENJE IN SVETOVANJE

* BREZPLAČNA UČNA POMOČ: po dogovoru, na daljavo ali v MC, od 10. leta dalje, za dijake in študente, Maša Povše ...

UČENJE 

• svetovanje, izmera in montaža 
notranjih vrat

• prodaja in montaža vseh vrst kljuk za 
vrata (enodelnih, deljenih, varnostnih)

• Dodaten 6 % popust na nakup + 
montažo notranjih vrat in podbojev

Rok Posavec s. p.
GSM: 031 470 724
montazaposavec@gmail.com

Akcija - ob naročilu več kot 7 vrat, 

vam vsako 4. kljuko podarimo!

OBČINA MENGEŠ

URADNE URE:

ponedeljek: 8.00 - 12.00  in 13.00 - 15.00

sreda: 8.00 - 12.00  in 13.00 - 17.00

petek: 8.00 - 13.00
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SODELUJTE V MENGŠANU
Priporočila za nenaročene prispevke o dogajanju v občini Mengeš: članki morajo 

biti opremljeni s polnim imenom in priimkom, naslovom avtorja in dopisano tele-

fonsko številko, na kateri je mogoče preveriti avtentičnost. Uredništvo si v skladu 

s svojo uredniško politiko in prostorskimi zmožnostmi pridržuje pravico do objave 

ali neobjave, krajšanja, spreminjanja, povzemanja ali delnega objavljanja nenaro-

čenih prispevkov. Nenaročeni prispevki se ne honorirajo. Potrebno jih je oddati v 

formatih .doc, brez oblikovanja, vnesenih fotografij in grafik. Digitalne fotografije 

(vsaj ena je obvezna k vsakemu članku) pošiljajte kot samostojne datoteke v .jpg 

formatu ter velikosti vsaj 1 Mb. V besedilu dopišite stavek o vsebini fotografije in 

navedite avtorja. Dolžina prispevkov je lahko največ 1.500 znakov s presledki, 

v vsakem primeru pa je priporočljiv dogovor z urednikom. Zadnji rok oddaje za 

naslednjo številko je zadnji dan v mesecu. Prispevki oddani po tem roku ne bodo 

objavljeni v tekoči številki. Hvala za vaš trud!

Prispevke in oglase oddajte najkasneje do 31. januarja 2022

Kazalo

Dragi ljudje, zemljani naše prelepe domovine! Želim vam, ne samo 
iskric, ampak zažigalnih vrvic v vaših srcih in eksplozije ljubezni, do-
brote in prijaznosti. Le to bo naše izpopolnjeno življenje. 
Poznate me. Sem krajanka Dobena – z dušo in srcem. Edina vas 
občine Mengeš, ki je na griču, nad meglo – v soncu. Skratka, raj na 
zemlji. Med tednom se selimo v dolino, ob vikendih se seli dolina k 
nam. Številni so v preteklosti prišli in ostali. Še vedno prihajajo novi. 
Infrastruktura Dobena pa je ostala skoraj enaka. Vas nima prometnih 
povezav, ne trgovin. Ima le tri gostilne. Vedno večji problem nastaja 
oskrba starejših in logistika pri mlajših – otrocih. V prihodnosti bomo 
iskali možnosti, kako vsaj delno zadovoljiti del teh potreb, saj se zave-
damo, da morajo biti naše želje kratkoročne in dolgoročne.
Naša kratkoročna, novoletna želja je, da naši otroci dobijo zatočišče 
v bližini doma. Tam bi preživljali prosti čas, se družili, igrali in počeli 
vragolije na svežem dobenskem zraku in na varnem prostoru. Tako bi 
za nekaj trenutkov pozabili na spletne igrice. Želimo si, da bi že v za-
četku letošnjega leta na občinski zemlji zgradili igrišča v lastni režiji, 
s prostovoljnim delom in prispevki. Morda je gregorjevo pravi čas, da 
odgovorni in vpleteni v ta projekt to dovolijo in izpolnijo naše želje.
Celoten projekt doma krajanov je odložen na prihodnje leto. Takrat naj 
bi občina Mengeš zanj zagotovila sredstva.
Cilj Turističnega društva Dobeno pa je tudi okrepiti kulturne dejav-
nosti. Želimo si povabiti otroke vseh starosti. Med mladimi Dobenci 
imamo kar nekaj glasbenikov in recitatorjev, veščih nastopanja. Naš 
interes je zasaditi v mlada srca potrebo po kulturnem izražanju in s 
tem popestriti dobenske zgodbe.
Kot moja tretja, novoletna želja pa je povabiti vse Dobence, da se 
dejavno vključujejo v vse dogodke, ki bodo letos sledili na Dobenu.

Frančiška Hunjet

Želje
Minil je december, mesec voščil, dobrih želja – velikih, majhnih, a 
nikoli obrabljenih. Rada prisluhnem izboru domiselnih izrazov, ki 
burijo domišljijo. V podzavesti pa naslikajo osebo, ki je to izrazila 
ali napisala. Pogrešam inovativnost na tem področju. Slovenščina 
ima za isti pomen toliko lepih besed – samostalnikov in pridevnikov. 
Najlažje pa je seveda ponavljati.

4 Občina

10 Intervju: Franc Jerič

14 Mengeški utrip

22 Zanimivo

26 Kultura

27 Šport

30 Zanimivi Mengšani

34 Pisma bralcev

34 Oglasi - Osmrtnice

35 Križanka

3Mengšan – januar 2022



OBČINA

URADNE URE:

ponedeljek: 8.00 - 12.00 in 13.00 - 15.00

sreda: 8.00 - 12.00 in 13.00 - 17.00

petek: 8.00 - 13.00
OBČINA MENGEŠ

Na tradicionalnem prednovoletnem srečanju na 
Mengeški koči o preteklem letu in pričakovanjih za 
leto 2022
V četrtek, 16. decembra, je na Mengeški koči potekalo tradicionalno prednovoletno srečanje Občine Mengeš, na katere-
ga so bili vabljeni članice in člani delovnih teles ter svetnice in svetniki Občinskega sveta Občine Mengeš, predsednica 
Nadzornega odbora Občine Mengeš, predsedniki vaških odborov, župnik, predsednice in predsedniki društev, ki delujejo 
na območju občine ter ravnatelja dveh javnih zavodov, Osnovne šole Mengeš in Vrtca Mengeš. Navzoče sta pozdravila 
Franc Jerič, župan Občine Mengeš, in Bogo Ropotar, podžupan Občine Mengeš. Posebej sta se jim zahvalila za delo 
v preteklem letu, ki ga je zaznamovala epidemija, in jih povabila, da dejavno sodelujejo tudi pri sooblikovanju občine 
Mengeš v letu 2022.

Franc Jerič, župan Občine Mengeš, se je 
vsem udeležencem novoletnega srečanja 
na Mengeški koči zahvalil za opravljeno 
delo v letu 2021, posebej se je zahvalil 
prostovoljcem in civilni zaščiti.

Udeležence novoletnega srečanja na Men-
geški koči je pozdravil tudi Bogo Ropotar, 
podžupan Občine Mengeš.

Franc Jerič, župan Občine Mengeš, se je 
vsem navzočim zahvalil za opravljeno delo v 
letu 2021: »Za nami je še eno izredno leto, 
ki ga je zaznamovala epidemija covid-19. 
Občinska uprava je bila tako kot številni med 
vami aktivna skozi celotno epidemijo in sku-
paj smo vzpostavili pogoje, da je življenje 
naših občank in občanov potekalo kar se da 
nemoteno. Vesel sem, da nam je uspelo in 
prepričan sem, da bomo prav tako uspešni 
tudi v prihodnjem letu. Še enkrat hvala vsem 
za vaš prispevek, posebna zahvala prosto-
voljcem in civilni zaščiti. Želim vam uspešno, 
zdravo in zadovoljno leto 2022.«
Po uvodnem nagovoru župana je navzoče 
pozdravil še Bogo Ropotar, podžupan Občine 
Mengeš: »Skupaj s številnimi organizacijami 
in društvi ter civilno zaščito nam je uspelo 
povezovati občanke in občane ter jim poma-
gati v najtežjih dneh epidemije covid-19. Po-
membno delo so opravili prostovoljci, ki so 
bili v veliko pomoč najbolj ogroženim, kro-
ničnim bolnikom in starejšim. Upam, da bo v 
prihodnjem letu tega manj in da bomo lahko 
dihali s polnimi pljuči.«
Po uvodnih nagovorih sta sledila pogostitev 
in druženje s pogovori o novih, smelih pro-
jektih v občini v prihodnjem letu, letu 2022.

Besedilo in foto: Tina Drolc

za Občinsko upravo
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V decembru 2021 je bil podpisan sporazum 
o financiranje ureditve glavne, Slovenske 
ceste v Mengšu. Za območje sanacije je bil 
določen del Slovenske ceste med Glavnim 
trgom na severu (do nekdanjega gostišča 
Pavovec) in križiščem Slovenske in Grobelj-
ske ceste na jugu. Investitor je Ministrstvo 
za infrastrukturo oziroma zanj Direkcija za 
infrastrukturo, ki bo zagotovila sredstva za 
obnovo cestišča, soinvestitor pa je Občina 
Mengeš, ki bo zagotovila sredstva za ure-
ditev površin za pešce in kolesarje, javno 
razsvetljavo in obnovo kanalizacije in vodo-
voda. Ocenjena vrednost investicije je 2,5 
milijona evrov, od tega bo ministrstvo zago-
tovilo 48,7 odstotka oziroma 1,255 milijo-
na evrov, občina pa 51,3 odstotka oziroma 
1,322 milijona evrov. Končna vrednost re-
konstrukcije Slovenske ceste bo znana po 
izbiri najugodnejšega izvajalca. Javno naro-
čilo za izbor izvajalca je v pripravi in bo ob-
javljeno v kratkem. Na občini pričakujejo, 
da bo izvajalec izbran v prvi polovici leta 

Podpisana pogodba o sofinanciranju rekonstrukcije 
Slovenske ceste in začetek ureditve središča Mengša
Na Občini Mengeš so obnovo Slovenske ceste napovedali že takoj po odprtju manjkajočega dela obvoznice v občini, 
ki je tranzitni promet preusmerila s Slovenske in Prešernove ceste. Po usklajevanjih sta Ministrstvo za infrastrukturo 
in Občina Mengeš decembra 2021 podpisala sporazum o financiranju ureditve glavne, Slovenske ceste. Franc Jerič, 
župan Občine Mengeš: »S predstavniki Direkcije Republike Slovenije za infrastrukturo smo se dogovorili, da bo Občina 
sofinancirala površine, ki so lokalnega pomena in skladne z novo prometno ureditvijo, ki je namenjena občankam in 
občanom. Ministrstvo oziroma Direkcija za infrastrukturo pa obnovo cestišča, ki je, kljub že izvedenim sanacijam, še 
vedno poškodovano.«

Vizualizacija prenove

2022, dela pa naj bi se predvidoma začela 
v jesenskem delu gradbene sezone. 

Ureditev Slovenske ceste v 
enonivojsko površino
Slovenska cesta se bo uredila kot eno-
tna tlakovana površina v skupni širini 7 
metrov, kar poleg cestišča vključuje tudi 
površine za pešce in kolesarje. Pločnik 
bo od cestišča ločeval tonalitni robnik, 
da površine za pešce na območju rekon-
strukcije ne bodo več višinsko ločene od 
vozišča, ampak bodo enonivojske (višin-
ska razlika maks. 2 cm). Za kolesarje je 
predviden kolesarski pas na vozišču širine 
1,25 m. Na območju rekonstrukcije bodo 
vključena tudi stojala za kolesa, in sicer 
na Glavnem trgu in ob Kulturnem domu 
Mengeš. Na območju rekonstrukcije je 
predvidena omejitev hitrosti na 30 km/h. 
S prenovo ceste je predvidena tudi pre-
nova avtobusnih postajališč, ki niso več 
vzpostavljena v nišah, ampak na voz-

nem pasu in so s talnimi oznakami ure-
jena tudi za dostop slepih in slabovidnih.  
Pločnik na Slovenski cesti se na obmo-
čju rekonstrukcije členi s pasovi tona-
litnih kock, ki so oblikovane v skladu 
s pozidavo, npr. na območju Mercator-
ja se prostor s postavitvijo talnih kock in 
vključevanjem dreves poveže v celoto.  
Pas tonalitnih kock je predviden tudi ob 
fasadah hiš, kot del taktilnih oznak vzdolž 
celotne Slovenske ceste.

Na Glavnem trgu je predvidena 
ponovna postavitev Marijinega 
kužnega znamenja
Na Glavnem trgu je načrtovana nova ure-
ditev, javna površina trga je oblikovana kot 
odprt prostor, ki je delno ozelenjen. Za osre-
dnji motiv trga je predvidena prestavitev 
Marijinega kužnega znamenja, ki bo na trg 
prestavljeno v skladu z zgodovinsko zasno-
vo trga, če bo pridobljeno soglasje Zavoda 
za varstvo kulturne dediščine. Na Glavnem 
trgu je predvideno ohranjenje obeh obstoje-
čih dreves ter dopolnitev z novimi drevesi.

Franc Jerič, župan Občine Mengeš, je po-
jasnil: »Cilj rekonstrukcije je ureditev pri-
vlačnega javnega prostora, ki bo povečal 
vtis urejenosti in bo imel pozitiven učinek 
tudi na turizem. Seveda pa je v prvi vrsti 
naš cilj umiritev prometa in s tem pove-
čanje prometne varnosti vseh udeležencev 
v prometu, zlasti pešcev in kolesarjev ter 
zmanjšanje obremenitev okolja s hrupom in 
izpušnimi plini, tudi z ureditvijo kolesarskih 
površin.«

Na Glavnem trgu je načrtovana nova ure-
ditev, javna površina trga je oblikovana kot 
odprt prostor, ki je delno ozelenjen. Predvi-
deno ohranjanje obeh obstoječih dreves in 
dopolnitev z novimi drevesi, osrednji motiv 
trga pa je v skladu z zgodovinsko zasnovo 
trga Marijino kužno znamenje.

Besedilo in foto: Tina Drolc 
za Občinsko upravo
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Na območju stare telovadnice Osnovne 
šole Mengeš je bila odkrita vsaj ena stavba 
iz mlajše železne dobe, dolga je bila več 
kot 5 m in široka več kot 2,5 m.

Stavba je pogorela, zato je ilovica v ognju 
skrepenela in postala rdeče barve. Stene 
so se porušile v notranjost stavbe in poko-
pale predmete, ki so bili v njej.

Posode za kuhanje so postavili na svitke 
(spodaj), da niso imele direktnega stika z 
žerjavico ali ognjem.

V stavbi je bilo več svitkov, nekateri so bili 
uporabljeni in so ožgani od žerjavice, na 
drugih pa sledovi žerjavice niso vidni.

V stavbi so našli tudi večje posode, ki so 
jih uporabljali za kuhanje.

Med ogledom stavbe so se pripravljali na 
izkop posode.

V stari telovadnici Osnovne šole Mengeš izredno 
zanimive in povedne arheološke najdbe tudi iz časa 
mlajše železne dobe

Na območju stare telovadnice Osnovne šole Mengeš so se pred izgradnjo nove kuhinje z jedilnico in kabinetov v prvem 
nadstropju v novembru začela arheološka izkopavanja, kot jih je v kulturno varstvenih pogojih predpisal Zavod za varstvo 
kulturne dediščine, območna enota Kranj. V mesecu novembru so arheologi odstrli mlajše kulturne plasti in v njih našli 
zanimive artefakte, od keramičnih posod, ki so bile izdelane iz fine prečiščene gline, ter stekleno posodico, ki bi lahko bila 
del večjega lestenca t. i. polikandelona, ki je bil uporabljen za razsvetljavo v poznoantičnih cerkvah. V mesecu decembru 
so začeli pregledovati starejše plasti, ki so prav tako zelo zanimive in povedne.

Pričakovanja arheologov, ki izvajajo arhe-
ološka izkopavanja na območju stare telova-
dnice Osnovne šole Mengeš, so se uresničila. 
Odkrita je bila najmanj ena stavba iz mlajše 
železne dobe (latensko obdobje), ki je bila 
okvirno od 350 l. pr. n. št. do začetka rimske 
okupacije, do konca 1. st. pr. n. št. Stavba 
je bila dolga več kot 7,5 m in široka več kot 
2,5 m ter je imela verjetno leseno konstruk-
cijo, stene pa so bile prepletene s protjem in 
ometane z ilovico. Stavba je pogorela, zato 
je ilovica v ognju skrepenela in postala rde-
če barve. Stene so se porušile v notranjost 
stavbe in pokopale predmete, ki so bili v njej.

Draško Josipovič, vodja arheoloških izkopa-
vanj, je pojasnil: »Tako smo pri izkopavanjih 
našli ostanke lončenih posod in keramičnih 
svitkov, ki so iz ilovice izdelane klobase z od-
prtino na sredi. Svitki so se postavili direktno 
na ognjišče, na svitke pa se je dalo posodo, 
da le-ta ni imela direktnega stika z žerjavico 
ali ognjem, saj bi zaradi visoke temperature 
lahko počila.«

Draško Josipovič je še pojasnil: »Zanimivost 
te stavbe je, da je imela dve notranji ognji-
šči in dve zunanji ognjišči. Navadno je bila 
v stavbah iz tega obdobja eno ognjišče. Več 
ognjišč lahko pomeni, da niso bila vsa v upo-
rabi oziroma so jih opustili potem, ko so stav-
bo popravljali oziroma renovirali.«
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Med ogledom stavbe so se pripravljali na 
izkop posode.

Opozoril je tudi, da je stavba glede na druge 
stavbe iz prazgodovinskih obdobij relativno 
velika ter da trenutno izkopavanja stavbe še 
potekajo in verjetno pride na plan še kakšna 
zanimivost. 

Besedilo in foto: Tina Drolc
za Občinsko upravo

Brezplačno testiranje s hitrimi antigenski-
mi testi v skladu z dogovorom med ob-
činami ustanoviteljicami Zdravstvenega 
doma Domžale na območju v pristojnosti 
zdravstvenega doma organizira in izvaja 
zdravstveni dom. Brezplačno testiranje s 
hitrimi antigenskimi testi se izvaja vsak 
delovni dan v Domžalah, in sicer po urni-
ku, ki je objavljen na spletni strani Zdrav-
stvenega doma Domžale. Mobilnih enot 
za brezplačno testiranje s hitrimi antigen-
skimi testi v občinah ustanoviteljicah pa 
Zdravstveni dom Domžale s svojo kadrov-
sko zasedbo ne more zagotoviti.
Mobilne enote za brezplačno testiranje s 
hitrimi antigenskimi testi, ki jih organizi-
rajo in izvajajo zasebniki, so postavljene 
na območjih večjih nakupovalnih središč, 
kjer je zagotovljen komercialni interes.

Besedilo in foto: Tina
Drolc za Občinsko upravo

Mobilne enote 
za brezplačno 
testiranje 
s hitrimi 
antigenskimi 
testi v občini 
Mengeš za 
zdaj ne bodo 
postavljene

Občina Mengeš si že vse od začetka 
epidemije covid-19 prizadeva za iz-
vajanje različnih in učinkovitih ukre-
pov za omejitev širjenja virusa SARS-
-CoV-2. Kot prva občina je občankam 
in občanom za zaščito pred okužbo 
razdelila takrat dostopne maske. Po 
odobritvi cepiv pa je kot najbolj učin-
kovit ukrep za omejitev virusa prepo-
znala cepljenje, zato vsem občankam 
in občanom svetuje, da svoje zdravje 
in zdravje svojih najbližjih zaščitijo s 
cepljenjem proti covid-19.

Dnevi cepljenja so nacionalni projekt, ki sta 
ga organizirala Nacionalni inštitut za javno 
zdravje (NIJZ) ter Ministrstvo za zdravje. 
Glavni namen akcije je spodbuditi drža-
vljanke in državljane k cepljenju in tako za-
gotoviti manjše obremenitve zdravstvenega 
sistema. Akcijo izvajajo zdravstveni domo-
vi, tako je Zdravstveni dom Domžale izve-
del cepljenje v vseh občinah ustanovitelji-
cah. V občini Mengeš je cepljenje približal 
vsem občankam in občanom na način, da 
so lahko do cepilnega mesta prišli tudi peš. 
V ponedeljek, 20. decembra, je cepljenje 
potekalo na Dobenem (parkirišče pred 
gostiščem Blaž), v torek, 21. decembra, 
v Gasilskem domu Topole in v Gasilskem 
domu Loka pri Mengšu ter v sredo, 22. de-
cembra, v Mladinskem centru Mengeš. Na 
vseh lokacijah se je cepilo 154 občank in 
občanov. 
Gašper Orehek, pomočnik direktorice za 
ZN, ZD Domžale, je ob tem povedal: »Hva-
la vsem sodelavkam in sodelavcem, da so 
z letečimi ekipami omogočili cepljenje proti 
covid-19. Predvsem pa hvala vsem občan-
kam in občanom, ki so se odzvali in nam 
s tem zagotovili bolj mirne praznike.« Opo-
zoril je tudi, da se bodo v novem letu spet 
potrudili, da cepljenje na podoben način 
pripeljejo bližje občanom, termini bodo do-
ločeni glede na povpraševanje po cepljenju.

Besedilo in foto: Tina Drolc
za Občinsko upravo

Dnevi cepljenja 
proti covid-19 v 
občini Mengeš

V organizaciji Zdravstvenega doma 
Domžale so ob podpori Ministrstva za 
zdravje in Nacionalnega inštituta za 
javno zdravje potekali Dnevi cepljenja 
tudi v občini Mengeš. S prvim odmer-
kom cepiva je bilo cepljenih 11 ob-
čank in občanov, z drugim odmerkom 
cepiva 25 in s tretjim odmerkom ce-
piva 118 občank in občanov. Največji 
obisk je bil na cepilnem mestu v Meng-
šu, v Mladinskem centru AIA, nato v 
Gasilskem domu Topole in približno 
enako pa na Dobenu (parkirišče pred 
gostiščem Blaž) in v Gasilnem domu 
Loka pri Mengšu.
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Občina Mengeš je v preteklih letih kot par-
tner sodelovala v različnih projektih lokalne 
akcijske skupine, ki so urejali oziroma ozna-
čevali kolesarske poti v občini. V sodelova-
nju z občinami Kamnik, Trzin in Ljubljana 
je uspešno kandidirala tudi za evropska in 
državna sredstva za izgradnjo regionalne 
kolesarske povezave Kamnik–Mengeš–Tr-
zin–Ljubljana, za katero je bila novembra 
2021 tudi podpisana pogodba z izvajalcem. 
V letu 2021 pa je pristopila tudi k urejanju 
oziroma izgradnji kolesarske povezave in 
pločnika od Kolodvorske ceste do podjetja 
Lek.
Kolesarska povezava in pločnik sta se začela 
urejati v prvi polovici meseca septembra. V 

V novembru zaključena kolesarska steza od 
Kolodvorske ceste do parkirišča Lek in pločnik vse 
do vhoda v podjetje Lek

Občina Mengeš je z namenom zagotavljanja dostopa kolesarjem in pešcem do družbe Lek pristopila k izgradnji kolesar-
ske steze in pločnika od Kolodvorske ceste do parkirišča Lek. Izvajalec za gradbena dela, za gradnjo kolesarske steze, 
pločnika in ureditev cestišča, je bil izbran v postopku javnega naročila v mesecu juliju, dela pa so se začela v začetku 
septembra. Po izgradnji hodnika za pešce in kolesarje do družbe Lek je vodstvo družbe podalo predlog o financiranju 
pločnika tudi ob ograji družbe, vse do glavnega vhoda. Gradbena dela so se uspešno zaključila v mesecu novembru in 
tako lahko sedaj tudi pešci in kolesarji iz občine Mengeš varno dostopajo do delovnega obrata družbe Lek. Franc Jerič, 
župan občine Mengeš, je povedal: »Z novo kolesarsko stezo in pločnikom smo omogočili varen prihod do družbe Lek 
tudi kolesarjem in pešcem. S tem želimo vsem, ki bodo uporabljali regionalno kolesarsko povezavo Kamnik–Mengeš–
Trzin–Ljubljana omogočiti varno pot do družbe Lek. Seveda pa želimo k uporabi kolesa in drugih, okolju bolj prijaznih 
oblik mobilnosti, vzpodbuditi vse občanke in občane in s tem po eni strani zmanjšati količino motornega prometa, po 
drugi strani pa spodbuditi vse k bolj zdravemu načinu življenja.«

dolžini pribl. 130 metrov sta bila od Kolod-
vorske ceste do parkirišča družbe Lek naj-
prej urejena dvosmerna kolesarska pot in 
pločnik, na celotni dolžini pa je bilo urejeno 
tudi odvodnjavanje in javna razsvetljava. 
Na pobudo družbe Lek, ki je v obliki odpisa 
preplačanega komunalnega prispevka tudi 
financirala investicijo, se je v nadaljevanju 
uredil tudi pločnik ob ograji družbe, od par-
kirišča pa vse do vhoda v družbo Lek. Uroš 
Drobež, vodja investicij v občini Mengeš, se 
je zahvalil vsem: »Hvala vsem mimoidočim 
za potrpežljivost, predvsem pa zahvala ti-
stim, ki so si v teh dneh izbrali druge poti.«
Franc Jerič, župan Občine Mengeš je po-
jasnil: »Občina Mengeš vsako leto name-

ni del proračuna za izgradnjo, prenovo in 
obnovo cest v občini, saj s tem zagotavlja 
večjo pretočnost prometa, nižje vzdrževalne 
stroške, predvsem pa varnost za vse udele-
žence v prometu. V letu 2021 smo poleg 
kolesarske povezave in pločnika do družbe 
Lek, obnovili in razširili še cesto v Topole, 
del Zadružniške ulice, ceste na Dobenem, 
del Ropretove ceste in druge. Obnovitvena 
dela na Slomškovi ulici pa še potekajo. S 
sanacijami in modernizacijami javnih cest 
bomo v skladu z dogovorjenimi prioritetami 
nadaljevali tudi v prihodnjem letu.«

Besedilo in foto: Tina Drolc 
za Občinsko upravo

OBČINA

V dogovoru z družbo Lek se je uredil tudi pločnik ob ograji druž-
be, od parkirišča pa vse do vhoda v družbo.

Dvosmerna kolesarska pot in pločnik sta bila urejena od Kolo-
dvorske ceste do parkirišča družbe Lek.
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CENJENE STRANKE OBVEŠČAMO, DA JE 
AMBULANTA ZA MALE ŽIVALI IN TRGOVINA V 
LETU 2022 ODPRTA:
          delovnik: 7.00 - 19.00, sobota: 7.00 - 12.00,
nedelja in prazniki: 8.00 - 9.00

TRGOVINA ZA MALE ŽIVALI
 
Delovni čas v času ambulante.

VETERINARSKI 
DOM DOMŽALE

www.veterinarski-dom.si | vet.dom@siol.net
01/721 28 84 in 01/721 61 94

Ihanska cesta 19A, Zaboršt, Domžale

Srečno 2022 vam želi kolektiv Veterinarskega doma Domžale.

NOVO!

Spoznati pravo pot, 

prave ljudi, 

storiti prave reči in

v sebi in drugih najti 

le dobre stvari ...

To vam v novem letu želi

Štab Civilne zaščite Mengeš
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Datum objave: 03.01.2022
Številka: 602-0001/2022-3

Na podlagi tretjega odstavka 20. člena Zakona o vrtcih (Uradni list RS, št. 100/05 – uradno prečiščeno 

besedilo, 25/08, 98/09 – ZIUZGK, 36/10, 62/10 – ZUPJS, 94/10 – ZIU, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUU-

JFO, 55/17 in 18/21) in na podlagi 3. člena Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec Mengeš (Uradni vestnik 

Občine Mengeš št. 3/2011, z dne 14. 03. 2011) Vrtec Mengeš objavlja

JAVNI POZIV ZA VPIS NOVINCEV V ODDELKE VRTCA MENGEŠ 
(dnevni program) za šolsko leto 2022/2023

V skladu z Zakonom o vrtcih lahko vrtec sprejme otroka, ko dopolni starost najmanj 11 mesecev, 
če starši ne uveljavljajo več pravice do starševskega dopusta v obliki polne odsotnosti z dela. 
Če bo v vrtec vpisanih več otrok, kot je prostih mest, bo o sprejemu odločala Komisija za 
sprejem otrok v Vrtec Mengeš na podlagi kriterijev iz Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec Mengeš. 
Vrtec bo v 8 dneh po zaključku dela Komisije za sprejem otrok v Vrtec Mengeš objavil seznam 
sprejetih otrok in čakalni seznam, ki bo objavljen na oglasnih deskah enot in spletnih straneh 
vrtca. Podatki o otrocih bodo objavljeni pod šifro, ki ste jo starši oziroma vlagatelji prejeli na 
potrdilu o vpisu otroka v vrtec. Istočasno bodo starši oziroma vlagatelji z navadno pošto prejeli 
obvestilo o odločitvi komisije. 
Vloga za vpis otrok v Vrtec Mengeš je na voljo na spletni strani vrtca: www.vrtec-menges.com, 
v rubriki Starši/Obrazci, Vpis in izpis in v tajništvu vrtca. Vlogi priložite potrebna potrdila oz. 
dokazila, na podlagi katerih vam bo komisija lahko dodelila točke. 
Za dodatna pojasnila smo vam na voljo na tel. št.: 01/7230-220.
Izpolnjeno vlogo oddajte v tajništvu vrtca ali pošljite po pošti na naslov: Vrtec Mengeš, Šolska 
ulica 12, 1234 Mengeš, najkasneje do 31. 3. 2022. 

                                                                UPRAVA VRTCA MENGEŠ

OBVESTILA - OGLASI



Župan
z energijo
Občino Mengeš že dobrih 15 let vodi župan Franc Jerič. Ob letošnjem 
zadnjem letu četrtega mandata, smo mu zastavili vprašanja o uspehih, 
kot tudi o načrtih in planih za prihodnja leta. Zase pravi, da mu energije 
ne zmanjka, če so okoli njega pozitivni ljudje. Ne mara pa ljudi, ki samo 
iščejo in pogrešajo tisto kar ni, ne znajo pa ceniti tisto, kar imajo (na 
razpolago).

Vstopili smo v leto 2022. Kaj je vaša naj-
večja želja v vlogi župana občine Mengeš?
Leto 2022 je poimenovano super volilno 
leto. Kar trikrat bomo šli na volišča. Na 
očeh javnosti bodo tako poslanci, vlada, 
predsedniki, župani, svetniki. Z volitvami 
se ugotavlja v očeh javnosti, ali se je dela-
lo dobro ali ne, se zagotovijo stari ali novi 
mandati. Čeprav se morda sliši že obrablje-
no, moramo z vsem zavedanjem delati za 
napredek, za občane, dejansko je le to, kar 
storiš za izboljšanje kakovosti življenja. Če 
gledamo rast človeka, je treba poskrbeti za 
dobro predšolsko vzgojo, šolsko vzgojo in 
še drugo infrastrukturo in elemente za čim-
boljše življenje. Ljudje, občani se obračajo 
na nas in naša naloga je, da svetujemo in 
pomagamo, kar je v naši pristojnosti.

Kakšni so načrti na področju šolstva in go-
spodarstva?
Končana je izgradnja večnamenske špor-
tne dvorane, ki je v prvi vrsti namenjena 
učencem osnovne šole, da imajo nemoteno 
in seveda vrhunsko športno vzgojo. Nada-
ljujemo z revitalizacijo stare telovadnice, 
kjer projekt obsega izgradnjo jedilnice in 
kuhinje, nekaj učilnic in kabinetov. Ko bo 
ta projekt zaključen, bo zgodba na tem 
območju zaključena. Zato je treba že zdaj 
razmišljati o novi lokaciji za podružnično 
osnovno šolo. Število prebivalcev v občini 
se povečuje, saj smo občina, v katero se 
veliko ljudi priseljuje. Ko govorim z novi-
mi občani, jim je življenje v Mengšu všeč. 
Vendar ljudje smo vedno naravnani tako, 
da pogrešamo tisto, česar ni, ne znamo pa 
ceniti tistega, kar imamo. Prioritete pa je 
vseeno treba izbrati, tiste, ki so v tem tre-
nutku najbolj pomembne in dajo največji 
doprinos širši skupnosti.
Za kakovost življenja je pomemben tudi 
javni promet in seveda obnova ulic. Velik 
zalogaj bo obnova Slovenske ceste in Glav-
nega trga od Gasilsko-Godbenega doma do 
Pavovca. To bo generalna rekonstrukcija, 
pri kateri bomo vnesli elemente za zmanj-
šanje hitrosti in tudi širše hodnike za pešce 
in kolesarje.

Se v okviru tega projekta nadejamo še 
kake druge spremembe?
V nadaljevanju bo prišlo tudi do obnove, 
rekonstrukcije trga na območju pri občinski 
stavbi. Vse je seveda pogojeno s finančnimi 
sredstvi. Kot sem omenil, sta dva projekta 
trenutno že v deli. Imamo še nekaj konkre-
tnih načrtov, vendar bom o tem govoril, ko 
bomo zagotovo vedeli, da jih lahko izvede-
mo. Med temi je tudi t. i. zelena tehnolo-
gija. Občine se bodo morale združevati, da 
bomo lažje dostopali do razpisov in znanja.

INTERVJU: župan Franc Jerič
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Zelo pomemben dejavnik je tudi zdravstvo. 
Širitev Zdravstvenega doma Domžale, ka-
terega uporabniki so tudi občani menge-
ške občine, je pred vrati. Kot 14-odstotni 
solastniki bomo morali v ta projekt vložiti 
sorazmerni finančni delež. S tem bo zago-
tovljeno boljše delovanje in dostopnost do 
zdravstvenih storitev občanom.

Omenili ste, da imajo občani možnosti 
vpogleda v določene razvojne strategije, 
vizije.
Sam postopek sprejemanja prostorskih ak-
tov je tak, da lahko občani sodelujejo pri 
razgrnitvi in obravnavi OPN- jev in OPPN-
-jev. Pripravljamo širšo pripravo plana 
razvoja občine Mengeš, ki bo podlaga za 
nadaljnje sprejemanje aktov oziroma naj 
bi jasno nakazali, v kateri smeri in vsebini 
se na posameznih področjih lahko razvija-
mo. Nakazali bomo, kje v prostoru lahko 
umestimo industrijsko poslovno dejavnost, 
trgovsko dejavnost, kje vnesti površine za 
šport in rekreacijo, šolo, zdravstvo, dom 
starejših občanov. Občinski svet naj bi v 
spomladanskem sklicu sprejemal odloči-
tev o sprejemanju in razgrnitvi teh planov. 
Upamo, da se bodo v razpravo vključili vsi 
občani, da dobimo največji konsenz v pod-
pori nadaljevanja razvoja občine Mengeš. 

Se pravi, vse konkretne smernice?
Če bo sprejet tak akt, bodo že znane vse 
smernice in možnosti za potencialnega 
investitorja. V prostoru bodo začrtana po-
dročja, kje bodo objekt izobraževanja, tr-

govska dejavnost in podobno. Sprejeti akt 
naj bi urejal celotno podobo z urbanistično 
zasnovo, ki bo podlaga za nadaljnji razvoj. 
Vedeti je treba, da je prostor omejen in že 
sama obvoznica nakazuje meje, do kod naj 
bi se Mengeš širil v prihodnjih dvajsetih, 
tridesetih letih.

Torej, za obdobje dvajset, trideset let?
O teh letih niti ni treba govoriti. Ko se po-
javljajo interesi, jih je pač treba uskladiti z 
vsebinami, ki so družbeno potrebne in tudi 
koristne za celo skupnost.
Moja želja je tudi, da bi ob prenovi Slo-
venske ceste, in ob popolni zapori te kar 
nekaj mesecev, občani pristopili k obnovi 
pročelij hiš. Tudi s to aktivnostjo bi naredili 
nekaj za videz kraja, ki bi bil vsem v ponos. 
Ko danes gledam nekaj hiš, so še vedno 
zapuščene, razpadajoče in v njih živijo lju-

dje. Res je, da so bile dolga desetletja na 
udaru tovornega in osebnega prometa, zato 
je morda tudi deloma naloga na nas, kako 
tem ljudem – občanom pomagati za naš 
skupni cilj. Ali lahko občina njim kakor koli 
pomaga. 

Kakšna je vizija razvoja malega gospodar-
stva in tudi preostalega gospodarstva?
Če bo priložnost umestitve dodatnega pro-

stora za industrijsko poslovno cono, bomo 
v to zagotovo šli. Žal so postopki zelo togi, 
ker kmetijci ne odstopajo od svojih stališč. 
Prav je, da ščitijo svoja kmetijska zemlji-
šča. Poiskati bo treba kakšen kompromis, 
da zadržimo predvsem nosilce gospodar-
stva v občinskem prostoru. 
Do mene prihajajo številni investitorji, ki 
bi potrebovali večja zazidljiva zemljišča. 
Vendar je to problem tudi v drugih občinah 
oziroma problem cele Slovenije. Obstajajo 
zemljišča in prostori zapuščenih industrij-
skih objektov. Žal pa tu lahko nastane velik 
problem z lastništvom. Tak primer imamo v 
Mengšu, z bivšimi prostori SCT.

Kako je z Ravbarjevim gradom? Kaj se do-
gaja zdaj, se lahko govori o tem?
Novi lastnik je gospod Marjan Batagelj. Z 
njim sem opravil že kar nekaj razgovorov. 

Moram reči, da je kot poslovnež trd poga-
jalec. Počasi prihajava do skupnih rešitev. 
Približujemo se dogovorom, ki so bili že 
sprejeti na občinskem svetu v času prej-
šnjega lastnika. Pogovori se nadaljujejo in 
upam na čimprejšnje dokončne rešitve.

Kaj konkretno? 
Konkretno bo sam gospod Batagelj pove-
dal, kaj namerava z Ravbarjevim gradom. 
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INTERVJU: župan Franc Jerič

Morda ga povabite sami na pogovor za ča-
sopis Mengšan, kjer bi pojasnil, kakšna je 
njegova vizija Ravbarjevega gradu. 

Mengeš je znan kot glasbeno mesto. Ka-
kšen razvoj predvidevate na področju tu-
rizma, kulture?
Če hočemo iti v korak z razvojem turizma, 
bo treba razmisliti in zagotoviti v sistemiza-
ciji delovno mesto, ki se bo temeljito ukvar-
jalo s tem področjem. Turizem ni več samo 
Turistično društvo, ampak je postala resna 
gospodarska dejavnost, ki zahteva polno 
zaposlenega človeka. Turističnemu društvu 
Mengeš in Dobeno lahko izrečem samo 
hvala za vse opravljeno delo. Tudi za na-
prej je treba skrbeti za njihovo delovanje. 
V mengeški občini imamo možnosti poho-
dniškega turizma, kolesarskega turizma, 
imamo Gobavico, Dobeno, Rašiško pogor-
je. O glasbenem muzeju pa samo to, da so 
prerasle naše zmožnosti. Morda enkrat ta 
muzej bo. Treba pa je izluščit nekatere pri-
oritete. Potrebujemo projekte na turizmu, 
ki bodo dodali kakovost in prepoznavnost 
občini Mengeš.

In identiteto?
Tako ja. Tisto, po čemer vemo, da smo 

poznani v Mengšu kot glasbeno mesto, da 
imamo glasbo radi in ne, da samo pridejo 
poslušat, ampak da jim lahko tudi kaj po-
kažemo. 
Tudi sam sem pred toliko leti začel v Kul-
turnem domu Mengeš z gledališkimi, glas-
benimi predstavami. Tudi ta produkcija, ki 
gostuje v kulturnem domu Mengeš, Špas 
teater, je neke vrste kulturni turizem. Lju-
dje, ko pridejo v Mengeš, spijejo kavico, 
pijačo. Spoznajo, da je tukaj še kaj več in 
pridejo naslednjič ter gredo obiskat Men-
geško kočo, Dobeno ali pač tiste mengeške 
točke, ki se jim zdijo najbolj primerne.  
Moja želja je, da to, kar je, ostane in se 
razvija naprej. Gledališka in vse dejavno-
sti v Kulturnem domu, katerega najemnik 
je Špas teater, so doprinos za lokalno sku-
pnost. Vse tiste vsebine, ki so dodana vre-
dnost lokalni skupnosti, je treba negovati 
in podpirati.
V Mengšu imamo še objekt Harmonija, ki 
je po turbulentnih letih dobila novega la-
stnika in tudi tu upamo, da se bo stvar raz-
vijala in nadgradila. 

V Mengšu je trenutno približno 8.400 
prebivalcev. Koliko je še prostora za nove 
občane? 

Če pogledamo, kako je zarisana obvoznica, 
računamo, da se bo v obdobju 30 do 40 
let Mengeš lahko širil do te meje. Natančne 
številke težko rečem, do kolikšne številke 
bi se širilo, recimo do 10 tisoč. Ljudje pa 
se priseljujejo tako na Dobeno, mengeško 
Loko, še najmanj v Topole, saj se navzven 
ne morejo širiti, razen znotraj poseljenega 
prostora.

Kaj pa Dobeno?
Na Dobenu je še nekaj gradbenih parcel, ki 
so bile že v preteklosti sprejete v zazidalen 
načrt. Nekateri staroselci so prodali zemljo 
novim lastnikom, sedaj pa se pritožujejo, 
zakaj je toliko ljudi na Dobenu. Pridejo la-
stniki na občino in pravijo, da bi radi še 
dve parceli spremenili v gradbeno, da bi 
lahko zidali otroci. Tako pač je.
 
Kako ocenjujete, se je občina odzivala na 
pandemične razmere?
V občini Mengš smo bili med prvimi zelo 
aktivnih občin. Najprej moram pohvaliti 
štab Civilne zaščite, vse prostovoljce, kot 
vse zaposlene na Občini Mengeš. Veliko 
je bilo polemik, nato pa še znana poli-
tika. Znano je, da nas je korona razdvo-
jila. Številni ljudje ne prepoznajo, kaj je 
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demokracija in kaj anarhija. To, da danes 
bolj verjamemo nepreverjenim novicam 
kot zdravnikom in stroke, je žal posledica 
tega. Jaz osebno verjamem stroki, vendar 
mora vsak posameznik nositi posledice 
svoje odločitve. Zavedati se moramo, da 
smo odvisni danes od ljudi v gospodarstvu, 
v vrtcih, v šolstvu, v zdravstvu. Vsi zdaj žr-
tvujejo maksialno svoj čas, da sistem delu-
je in bodimo jim hvaležni za njihovo delo. 
Nismo sicer posebna izjema, zadovoljen 
pa sem, da se je predvsem ob prvem valu 
epidemije stanje prebrodilo dokaj uspešno 
ob zavzetem delu osebja v Domu počitka 
Mengeš.

Kakšno je stanje v novem letu?
Sedaj zelo hitro raste epidemija omikrona. 
Veliko ljudi se je okužilo na silvestrovanjih, 
saj se podatki spreminjajo iz dneva v dan. 

Če se primerjamo z drugimi občinami, smo 
nekje v povprečju.

Štiri mandate so vam že zaupali volivci, 
od leta 2006, na kaj ste najbolj ponosni v 
vseh teh letih?
Ponosen sem na to, da smo v vseh teh letih 
z večino v občinskem svetu lahko izvedli 
vse potrebne projekte in jih preko občinske 
uprave in drugih strokovnih teles realizira-

li. Sam osebno ne bom našteval nobenega 
projekta ali objekta, ampak si predvsem 
štejem to za zmago zaupanja ljudi. Če ti 
ljudje ne zaupajo, ti ne sledijo in če ti ne 
sledijo, se dogoki ne morejo odvijati, kot 
si sam želiš ali zamisliš. Velikokrat je res 
tako, kot mi je rekel prijatelj. Ko se boš 
odločil za neko stvar, boš imel okoli sebe 
100 pametnih ljudi, na koncu boš pa mo-
ral sam odločiti. S tem pa je povezana od-
govornost. Vendar prva stvar je, da moraš 
zaupati sam sebi.

16 let je kar dolga doba. Kako družina 
sprejema vaše delo?
Verjetno sem o teh stvareh že kdaj sprego-
voril. Družina seveda občuti neko prikraj-
šanje, čeprav v vseh teh letih tega nismo 
izpostavljali. Družina je moje delo sprejela 
in ga tudi še danes razume. Bolj se moram 

sam večkrat vprašati, ali z delom nadalje-
vati ali se posvetiti nekaterim stvarem, za 
katere do zdaj nisem imel časa. Delo sicer 
opravljam z veseljem, energijo in voljo. V 
službo sem 12 let hodil ob 6.15. Do ta-
krat, ko so prišli v službo sodelavci, sem že 
marsikaj v miru uredil, preberal, podpisal, 
saj je takrat bil največji mir. Potem začnejo 
zvoniti telefoni in prihajati stranke, na vrsti 
so sestanki. Cel dan se zapolni. Zgodnjega 

vstajanja sem se navadil že v mladosti, zju-
traj je najprej na vrsti rekreacija. Ta ritem 
ohranjam tudi na dopustu, saj pravim, da 
ljudje, ki spijo do devete ure, zamudijo naj-
lepše v življenju, pa kjerkoli so že. 

Rekli ste, jutranje vstajanje vas napaja z 
energijo. Morda še kaj?
Veliko energije mi dajejo tudi vnuki. Sicer 
pa vse tisto, kar se dobrega zgodi, te na-
paja. Sam pravim, da bodo nesrečni ljudje 
zmerom ostali nesrečni, če ne znajo uživati 
v malenkostih. Malenkosti te lahko naredi-
jo srečnega, zadovoljnega in tudi velikega. 
Moraš se pa tudi sam imeti rad, saj če sam 
sebi ne moreš pomagati in nisi pripravljen 
nič narediti, ne pričakuj, da boš lahko 
pomagal drugim. Sam se distanciram od 
negativnih oseb, ki izražajo samo negita-
vizem in niso z ničimer zadovoljni. Taki 

ljudje ti po nepotrebnem jemljejo energijo 
in voljo. 

Marsikoga verjetno zanima, kako je s kan-
didaturo za novi mandat?
Ko bo uradno – bodo izvedeli vsi. Naj bodo 
še malo radovedni. 

Urška Vahtar
Foto: Urška Vahtar, Špelca Pogačar
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MENGEŠKI UTRIP

Luč miru iz Betlehema

Tudi letos smo mengeški skavti izpeljali dobrodelno akcijo 
Luč miru iz Betlehema. Akcija poteka že od leta 1986, ko so 
na avstrijski televiziji ORF organizatorji v zahvalo sodelujočim 
v oddaji, namenjeni invalidnim otrokom, namesto drobnih 
daril delili plamen iz votline Jezusovega rojstva v Betlehemu. 
S tem se je začela, sprva majhna, sedaj pa izjemno odmevna 
in velika, akcija deljenja plamena. Njen sedanji in prvotni 
namen pa je deliti mir po svetu v obliki plamena. Ogenj v 
votlini Kristusovega rojstva v Betlehemu prižge otrok, ki 
se je tisto leto najbolj izkazal, skavti pa poskrbimo, da isti 
plamen potuje med ljudmi. Prizadevamo si, da čim več ljudi 
začuti toplino, ki jo z akcijo prinašamo v njihova srca. Mir je 
univerzalni dar – je nekaj, za kar nam mora biti mar, ne glede 
na našo starost ter nacionalno ali versko pripadnost.

Foto: Sara Klopčič

Luč smo ponesli tudi v Dom starejših občanov Mengeš.

Sprejem Luči miru iz Betlehema na Občini Mengeš.

Luč miru iz Betlehema vsako leto spremlja poslanica, ki prinaša 
sporočilo. Letošnji namen poslanice je zbližati ljudi v teh zahtevnih 
časih. Poudarili bi radi pomen vljudnosti in spoštovanja med nami. 
Mir se namreč gradi tako, da sprejemamo drobne odločitve, da bomo 
drug z drugim spet ravnali kot s človekom, ki ima svojo vrednost in 
dostojanstvo. Začnimo torej z lepo besedo, ki rodi nekaj lepega. Poz-
dravljajmo se ter bodimo vljudni drug do drugega.
Poleg gesla akcijo spremlja tudi dobrodelni namen. Pretekla leta smo 
z akcijo presegli meje skavtske organizacije in je namenjena otrokom 
in mladostnikom zunaj Združenja slovenskih katoliških skavtinj in 
skavtov. Letos smo se odločili, da del sredstev namenimo prihodnjim 

generacijam in jih namenimo v izgradnjo skavtske hiše, ki jo gradimo 
v Ljubljani in v kateri bo sedež celotnega Združenja. Na ta način 
bomo otrokom in mladim prihodnjih generacij v Sloveniji zagotovili 
prostor, kjer se bo zanje načrtovala vzgoja in skavtske aktivnosti. Dru-
gi del sredstev gre v sklad sv. Lucije, z njim pa bomo pomagali Centru 
Logout, ki se ukvarja z zdravljenjem zasvojenosti od tehnologije pri 
mladostnikih.
Delili smo jo v Trzinu in Mengšu po nedeljskih svetih mašah, in sicer 
zadnji vikend pred božičem. Od takrat do božiča je bila še cel teden 
na voljo v župnijski cerkvi sv. Mihaela v Mengšu. Luč smo odnesli 
tudi na Občino Mengeš ter v Dom starejših občanov Mengeš in jim s 
tem simbolno prenesli sporočilo, ki jo spremlja.

Besedilo: Blaž Kovačič, Gašper Hren 
Foto: Gašper Hren

Luč je bila cel teden na voljo v župnijski cerkvi sv. Mihaela v 
Mengšu.
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Več o dobrodelni akciji na lmb.skavt.net

Prispevajo lahko uporabniki mobilnih storitev Telekoma Slovenije,
Telemacha, A1 in T-2. Splošne pogoje SMS donacij najdete na lmb.skavt.net.

Pošljite SMS sporočilo s ključno besedo 
LUC5 ali LUC10 na 1919 in prispevali boste 5 

ali 10 EUR v dobrodelne namene.

OBČINA MENGEŠ
URADNE URE:

ponedeljek: 8.00 - 12.00 in 13.00 - 15.00

sreda: 8.00 - 12.00 in 13.00 - 17.00

petek: 8.00 - 13.00

Dragi Mengšani!

V letu 2022 Vam želimo obilo zdravja, uspeha, lepih trenutkov in 

miru.

Ob slovenskem kulturnem prazniku preberite kakšno dobro knjigo ali 

pesem. Naša bogata kultura je zakladnica, ki nas je ohranjala in 

vodila skozi zgodovino. Prav je, da jo negujemo in smo ponosni nanjo.

IO SDS Mengeš

 

Foto: Urška Vahtar
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Praznični december: ko 
se zasvetijo lučke in očke

Mesec december je bil za otroke v Vrtcu Mengeš poln lepih 
doživetij. V skupini Metuljev, kjer so otroci stari 3-4 leta, 
smo si praznični mesec, kljub ukrepom, pobarvali po svoje s 
čarobnostjo, pričakovanjem in ščepcem navihanosti.

MENGEŠKI UTRIP

Takoj v začetku decembra smo našo igralnico praznično okrasili, pri-
žgali lučke in zadišalo je po cimetu. Spoznali in osvojili smo kar nekaj 
prazničnih pesmic, ki smo jih prepevali v prijetnem vzdušju.
Ko smo v ponedeljek, 6. decembra, prišli v vrtec, nas je v igralnici ča-
kalo presenečenje. Na mizah so nas pričakala darila in dva krožnika 
s suhim sadjem in bonboni, ki jih je pustil Miklavž. Otroci so se daril 
zelo razveselili in se z njimi radi igrajo. 
Metuljčki smo napisali pismo dobrim možem, pekli praznične piškote, 
sejali božično žito in likovno ustvarjali. Najprej smo izdelovali voščil-
nice, nato smo risali snežake, naredili smreko želja, ki jih ne moremo 
kupiti z denarjem, in slikali jelena, po zgodbi Severni jelen.
Otroci so se najbolj razveselili snega, ki nas je pričakal sredi meseca. 
Oblečeni v kombinezone, rokavice in kape smo se podali v snežno 
pravljico. Spuščali smo se po hribu, naredili snežaka, se kepali in 
delali angelčke v snegu. Rdeča lička in smehi na otroških obrazih so 
povedali več kot tisoč besed.

Besedilo in foto: Jana Mali

Praznični december v 
Vrtcu Mengeš

Ko prižgejo se decembrske luči, se tudi naš vrtec še posebej 
prebudi.

Čas prazničnih dni v našem vrtcu pomeni čas veselja in čas, ko se 
še posebej spomnimo drug na drugega. V začetku meseca decembra 
pripravimo v vrtcu najprej lučke. Že s tem se spomnimo, da se bliža 
najbolj čaroben čas v letu. 
Tretjega decembra sledi okrasitev jelke po enotah s poprej izdelanimi 
okraski, ki jih pripravimo kar sami. Sledi prvo pismo dobrim možem. 
Nekdo si je zaželel iskrenosti, nekdo mali vlak tam v zgornjem nad-
stropju pa deklico z najlepšimi lasmi. Otroci nam zaupajo v vrtcu 
najbolj skrite želje. Mi pa jih ponesemo naprej, da se jim čim bolj 
izpolnijo.Tudi sami si zaželimo marsikaj. Pa naj to le ostane skrivnost. 
Prvi dobri mož nam v vrtcu prinese igrače za vse skupine, tako da 
naslednji dan odkrivamo nove igrače in se sladkamo suhimi figami, 
krhlji in mandarinami. Ob Lucijinem posejemo božično žito, ki pridno 
raste, otroci pa ga ob tem skrbno zalivajo, opazujejo in sproti reže-
jo, če je previsoko. Da pa v vrtcu še posebej prijetno diši, poskrbijo 
naši strokovni delavci z otroki, ko spečejo slastne piškote. Z izdelavo 
novoletnih voščilnic pa se spomnimo na naše najbližje, ko jih razve-
selimo ob voščilu. Ne smemo pa pozabiti na pravljične sprehode po 
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Foto: Urška Vahtar

okrašenem mestu in božično čajanko ob okrašeni vrtčevski smrečici. 
V vrtcu nas pridejo razveselit tudi naši staršiz igranjem na najrazlič-
nejše inštrumente. 
Predvsem pa smo ponosni na sedaj že drugo realizacijo prihoda do-
brega moža na sistem »pripelji, vzemi in odpelji«. Tako sedaj že dru-
go leto razveseljujemo vrtčevske otroke. Pri tem pa nam predvsem 
pomaga Sklad Vrtca Mengeš in ustanovitelj z varnostno službo. Seve-
da pa ne smemo pozabiti na naše pridne palčke, škrata, jelenčka in 
božička. Vsako leto nas ekipa navduši s svojo energijo in dobrosrčno-
stjo od začetka do konca. 
V vrtcu pa ne razveselimo samo najmlajših. V sklopu promocije za 
zdravje izžrebamo med seboj skritega prijatelja, ki ga na domiseln, a 
hkrati spoštljiv odnos prijetno presenetimo. 
Mesec v vrtcu se počasi zaključi z gala plesom v vsaki enoti. 
Ob tej priložnosti se vsem zaposlenim iskreno zahvaljujem za delo in 
veselje, ki ga delijo z našimi najmlajšimi skozi celo leto. 
Zahvaljujem se staršem za sodelovanje in ustanovitelju za finančno 
podporo in pomoč, če jo potrebujemo. 
Naj bo novo leto čas novih idej, novih poti, ki jih bomo skupaj odkri-
vali. Naj nas v novem letu čaka polno zdravja in uresničitev začrtanih 
zamisli. 
Srečno 2022! 

Besedilo: ravnateljica Mateja Hribar Sicherl
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SLIKA 4

LOKA PRI MENGŠU

Sicer je zadnji mesec v letu že tradicionalno 
obeležen z več prazniki. Začne se z adven-
tnim časom, ki je priprava kristjanov na po-
globljeno dojemanje božične zgodbe. Vmes 
nam vskoči sv. Miklavž, kot prvi od dobrih 
mož decembra. On predvsem poskrbi za 
obdarovanje najmlajših, ki mu predhodno s 
pismi izrazijo svoje želje. Nato Božiček po-
skrbi tudi za obdarovanje v družinskih kro-
gih. Seveda pa tudi dedek Mraz ob koncu 
meseca poskrbi za veselje med otroki. 
26. december pa je tudi državni praznik, 
dan samostojnosti in enotnosti. S tem pra-
znikom obeležimo dan, ko je bil razglašen 
izid referenduma za samostojno Slovenijo v 
letu 1990. 

PGD Loka pri Mengšu v decembru 2021

Z decembrom se zaključuje letno obdobje tako v gospodarskih dejavnostih kot tudi na drugih področjih našega delovanja. Le-
tošnji december nam je v začetku kazal kar nekaj optimizma predvsem v povezavi s pandemijo, ki je kazala znake umirjanja. 
Razmere so se stabilizirale, niso pa prišle v fazo, ko bi se nam izpolnila pričakovanja po normalizaciji razmer. Tako se ukrepi 
v drugi polovici še malo zaostrili, bilo je tudi organizirano cepljenje v obliki, da je bilo dostopno najširšemu krogu prebivalstva. 
Tudi v gasilskem domu v Loki je gostovala cepilna ekipa in omogočila dostop do cepiva vaščanom Loke in drugim.

Ob dimniškem požaru na Prešernovi 
cesti v Mengšu

Tako je bila decembra 2021 obeležena 
31-letnica omenjenega dogodka.
Ob zaključku leta imamo gasilska društva 
že vrsto let navado, da pripravimo koledar 
za prihajajoče leto in ga tudi razdelimo po 
gospodinjstvih v svojem osnovnem okolišu 
delovanja. Tudi letos je bila ta akcija izve-
dena v prvi polovici decembra. Koledarju 
smo dodali spremni dopis s priporočilom, 
da prostovoljni prispevek lahko darujejo 
preko položnice. Gasilci, ki so bili zadol-
ženi za posamezne predele naselja Loke in 
Dobena, so koledarje razdelili po hišah oz. 
gospodinjstvih. 

Vsem vaščanom Loke in Dobena se iskreno 
zahvaljujemo za prispevke ter jim želimo 
zdravo, mirno in srečno 2022!
Ob koncu decembra se delajo obračuni oz. 
pregledi dejavnosti preko leta in seveda 
tudi nakažejo pričakovanja za leto, ki priha-
ja. Večkrat se, še posebej na osebni ravni, 
poslužujemo napovedi različnih numerolo-
gov in (jasno)vidcev v prihodnost. Pa sem v 
preteklih dneh zasledil zapis, ki ga je izrekel 
ameriški TV voditelj in komik Jay Leno: 
»Zakaj nikoli ne vidimo naslovov: Jasnovid-
ka zadela na loteriji!?«
Tako nam ne preostane nič drugega, kot da 
se pri snovanju naših načrtov zanašamo 
predvsem nase, svoje znanje in zmožnosti 
ter svoje prijatelje in znance oz. družabnike 
v poslu.

Operativna dejavnost:

V soboto, 18. decembra, ob 14.30 smo 
bili preko ReCO Ljubljana obveščeni o di-
mniškem požaru na Prešernovi cesti 14 v 
Mengšu. Na intervencijo smo izvozili z 11 
gasilci in voziloma GVC 16/25 ter GVGP-
1. Skupaj z gasilci PGD Mengeš in Topole 
smo odstranili tleče ostanke iz peči ter jih 
pogasili. Počakali smo, da so saje v večji 
meri pogorele in očistili dimnik ter prezra-
čili objekt. Objekt smo pregledali s termo 
kamero in ugotovili, da zaradi vžiga saj in 
pregrevanja dimniške tuljave ni nevarnosti 
pregrevanja delov ostrešja in stavbe.

Druga dejavnost:

Mentorji mladine so z mladimi gasilci na 
vajah v decembru izdelovali novoletne vo-
ščilnice in barvali smrekice, ki smo jih nato 
izobesili na stene.
V petek, 17. decembra, smo se z mladino 
zbrali v gasilskem domu na božični zabavi 
ob koncu leta. Igrali smo se družabne igre, 
namizni nogomet, jedli pice in se še zadnjič 
v letu 2021 poveselili v domači družbi v 
tem letu. To druženje je hkrati bilo nadome-
stek običajnih letnih občnih zborov mladih, 
ki so bili izvedeni sredi januarja.

Besedilo: Miro Urbanc
Foto: PGD Loka pri Mengšu

Odstranjevanje tlečih ostankov iz peči
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Vesela mladina z mentorji na decembrskih delavnicah

Mladi pri izdelavi voščilnic in okraskov

Najmlajši gasilci z mentorico Kajo

Priprava koledarjev 2022 za raznos
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DOBENO

Seja UO TD in VO: zadnjemu mesecu v letu pravimo tudi »veseli 
december«, saj se pripravljamo na praznovanje božičnih in novo-
letnih praznikov, lučk in luči je toliko, da se dan težko loči od noči. 
Je pa december tudi čas, ko potegnemo črto za preteklo obdobje, 
delamo inventure in obračune za preteklo leto. UO TD Dobeno je 
imel 30. novembra zadnjo letošnjo sejo skupaj z VO, na kateri 
smo pregledali dejavnosti TD in lahko se pohvalimo, da smo kljub 
koroni uspešno realizirali zastavljene cilje, sicer nekatere dogodke 
na drugačen način, a so bili še bolj opazni in odmevni. Dogovorili 
smo se tudi, da praznovanje Miklavža ostane, a se prilagodi »co-
vidnim« razmeram, tudi letos se realizira »dobenske« koledarje. 
Glavna točka dnevnega reda pa je bila izgradnja platoja za igri-
šče, saj je župan obljubil, da bo odkup manjkajočega zemljišča 
izvršen do konca leta, nato se v dogovoru z arhitektom pridobi 
začasno gradbeno dovoljenje za izgradnjo platoja. Izgradnjo bomo 
realizirali krajani s prostovoljnim delom, da pa bodo dela potekala 
strokovno in tekoče, je bil formiran pripravljalni gradbeni odbor, v 
katerega so vključeni domačini, strokovnjaki za posamezna podro-
čja. Dela se začnejo takoj, ko bodo izpolnjeni zahtevani pogoji in 
bo to omogočalo tudi reme. 
Koledar 2022; letos je že peto leto, odkar TD pripravi koledar, ki 
ga podari krajanom in večjim sponzorjem, tudi letos je Tone Vidr-

December na Dobenu

Letošnji december je na Dobeno natresel kar nekaj snega in nadel naselju pravljično podobo, zapadlo je dovolj snega, da 
je mladež prišla na svoj račun in uživala v zimskih radostih, cesta na Dobeno in ceste po naselju pa so bile hitro in dobro 
očiščene, da zaradi snega ni bilo težav v prometu. December je dvanajsti in tako tudi zadnji mesec v letu po gregorijanskem 
koledarju, ki se imenuje po papežu Gregorju XIII., ki je bil pobudnik za spremembo julijanskega koledarja, ki je bil uveden že 
davnega leta 46 pr. n. št., imel pa je nekaj neskladnosti, ki jih je novi koledar odpravil. Reformo koledarja je papež razglasil 
leta 1582. Najprej so ga sprejele katoliške dežele, postopoma pa tudi druge in danes se uporablja skoraj po vsem svetu.

gar pripravil fotografije Dobena, dobenskih razgledov ter krajevnih 
dogodkov, oblikovalec Žiga Lipovec je poskrbel, da je koledar pri-
vlačen in funkcionalen, ima prostor za opomnik, Frančiška Hunjet 
pa je poskrbela za tisk in izdelavo. 
Na zadnjem sestanku smo sestavili ekipo, ki je raznosila koledarje 
po naselju in ob tej priložnosti izročila tudi Miklavževo darilce 
vsem krajanom, ki so že dopolnili sedemdeseto leto.
Miklavž za otroke; ker tudi letos naša druženja in družbena doga-
janja kroji covid-19, smo obdarovanje otrok na Dobenu prestavili 
na soboto, 18. decembra, ko je otroke obiskal in jih obdaril »eden 
od dobrih mož«. Na parkirišču »Pr' Blaž« smo člani TD postavili 
»arafata« in ga okrasili z razsvetljavo, pod njim pa postavili mize 
in na njih razvrstili darila za otroke, ki jih je financiralo TD Dobeno 
v celoti (ker letos občina za ta namen ni namenila sredstev). Pri-
pravili smo ozvočenje in prihajajoče otroke, skoraj 50 jih je prišlo, 
so pozdravljale vesele otroške in božične pesmi. Otroci so z gla-
snim klicanjem priklicali »dobrega moža«, ki jim je nato vsakemu 
posebej, poimensko izročil darilo. Pred tem pa sta Aljaž in Rahela 
zbranim povedala vsak po eno pesmico. Na prireditvenem prosto-
ru je Blažev Primož organiziral, da je bil na stojnici ob »arafatu« 
med celotnim dogajanjem vseskozi na razpolago vroč čaj za otroke 
in odrasle, da prisotnih kljub hladnemu večeru mraz ni prekmalu 

Sončni zahod na Dobenu

Snežna idila

Otroško veselje na snegu
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Jaslice ob poti
Nemalo pohodnikov, ki se podajo z različnih smeri proti Ra-
šici ali Dobenu, ali jim je Dobeno vmesna postaja proti cilju, 
se tudi v slabem vremenu, celo dežju ali snegu ne odpovejo 
svojim potepom. Letos je v začetku decembra na Dobenu 
zapadlo dovolj snega, da smo imeli pravo zimsko idilo, tudi 
otroci so prišli na svoj račun in se naužili zimskih radosti. 
Tisti izletniki, ki so z Dobena nadaljevali pot proti stolpu na 
Rašici, pa so lahko med potjo doživeli lep praznični trenu-
tek.

Pot z Dobena proti vrhu Rašice je ena najbolj obljudenih tudi pozi-
mi, pot je dokaj nezahtevna in v slabe pol ure smo lahko že na raši-
škem stolpu ter uživamo v lepih razgledih, ki nam jih ponuja. Letos, 
že drugo leto zapored v božično-novoletnih praznikih, pozdravijo 
mimoidoče pohodnike na polovici poti, idilične jaslice v naravnem 
okolju, v slikoviti skalni votlini ob poti. Številnim mimoidočim po-
lepšajo dan in pričarajo prazničen trenutek na njihovem pohodu, 
večina se jih ob jaslicah tudi zaustavi in z zanimanjem ogleduje 
njihovo postavitev, nekateri pa se ob njih tudi fotografirajo. Veliko 
pohval in lepih besed je izrečenih na njihov račun. Zahvala za idejo 
in pričarano božično vzdušje na poti proti vrhu Rašice gre članici 
in članu TD Dobeno, sicer Mengšanoma, Zlatki Zebec in Pavletu 
Klemenčiču, velikima prijateljema Dobena.
TD Dobeno jima za to lepo idejo in delo izreka priznanje in iskreno 
zahvalo, tudi v imenu vseh pohodnikov, ki so jim njune jaslice po-
lepšale dan.

Besedilo in foto: T. V.

odgnal. Kljub omejitvam, ki nam jih določa oblast z raznimi bolj 
ali manj razumljivimi odloki, smo pripravili otrokom lep »praznični 
večer«, ki se ga bodo spominjali.
Leto se končuje, pred vrati je novo, upajmo, da bo manj neprija-
zno, bolj zdravo, z več optimizma, druženja in dobrega razpolo-
ženja. 
Vsem mojim bralcem želim obilo zdravja, dobrega razpoloženja, 
optimizma in obilo veselih trenutkov v krogu tistih, ki jih imate 
radi, vsak dan v novem letu! 
Na koncu prilagam verz mojega dobrega znanca, slikarja, pesnika, 
odličnega fotografa in sploh človeka z jasnim pogledom, Janeza 
Medveška.

Končuje se leto, končuje se čas,
prazniki sveti prišli so med nas.
Sreče in zdravja si vsi zaželimo,
kar smo komu zamerili, zdaj odpustimo.

Besedilo in foto: Tone Vidrgar
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Pogled na jaslice so marsikateremu pohodniku polepšale dan

Koledar 2022

Dobri mož je obdaril vse otroke



mSlo o ošk v
Pogosto majhna reč veliko velja. 
Bl. Anton Martin Slomšek 

Sklepna prireditev za otroke: 7. maja 2022 na Ponikvi
Sklepna prireditev za odrasle: 24. septembra 2022 na Ponikvi

Več informacij: Slovenski katehetski urad, 01 434 72 88, 031 312 110, sku@rkc.si, http://sku.rkc.si/

2021/22

bralno priznanje

Mladinski pevski zbor 
Slomškovo bralno priznanje 
za otroke in tudi za odrasle

»Pogosto majhna reč veliko velja« je geslo, pod katerim 
v Sloveniji poteka 22. leto branja za Slomškovo bralno 
priznanje. Knjiga je v teh nenavadnih časih, napolnjenih 
z zasloni najrazličnejših oblik, ostala prijetno in varno 
zatočišče. Odstira nam nova svetovja, nas vabi na potovanja 
domišljije in postavlja izzive za naše vsakdanje izbire.

Z odhodom sestre Jelke Rupnik so v Mengšu za eno leto »zamrznile« 
tudi dejavnosti v okviru Slomškovega bralnega priznanja za otroke. 
Letos pa smo ta srečanja obudili in jih nadgradili s SBP za odrasle.

Datumi srečanj SBP že znani
Prvo srečanje za družine, otroke in odrasle je bilo v petek, 10. 
decembra 2021, v Župnijskem domu. Za otroke sta bila organizirana 
delavnica in varstvo, istočasno pa je v sosednjem prostoru potekalo 
uvodno srečanje za odrasle. Če ste prvo srečanje zamudili, pa ni še 
nič izgubljenega!
Naslednji srečanji za otroke in odrasle bosta 28. januarja in 1. aprila 
ob 16.30 v Župnijskem domu. Nato pa bo 27. maja še eno srečanje za 
odrasle bralce. Na januarskem srečanju za odrasle se bomo pogovarjali 
o knjigi Marka Rijavca – Camino, pot, ki se začne na koncu.
Sklepna prireditev za otroke bo v soboto, 7. maja, na Ponikvi, za od-
rasle pa v soboto, 24. septembra, prav tako na Ponikvi.

Seznam knjig za SBP
Namen SBP je spodbujanje branja kakovostnih knjig z duhovno (kr-
ščansko ali splošno etično) tematiko. Seznam knjig za otroke in odra-
sle najdete na župnijski spletni strani: https://zupnija-menges.rkc.si/, 
lahko pa pošljete tudi e-pošto na sbp.menges@gmail.com.
Večino knjig si lahko izposodite v mengeški knjižnici, kjer so knjige že 
pripravljene na posebnih policah.
Družine, otroci in odrasli, prisrčno vabljeni k branju. Veselimo se tudi 
naših skupnih srečanj!

Besedilo: Animatorke SPB

ZANIMIVO

Delavnica 3D-modeliranja 
v Društvu AIA – 
Mladinskem centru 
Mengeš

V Mengšu smo v sklopu projekta MOBI zaključili našo dru-
go delavnico oziroma tečaj. Tokrat so se udeleženci učili 
3D-modeliranja.

Ker je tovrstna snov kar obsežna, je tečaj potekal v petih srečanjih. 3D-
-modeliranja smo se učili v programu Onshape, ki je odlična izbira tako 
za začetnike kot tudi tiste, ki so v 3D-modeliranju že bolj vešči. Program 
je namreč brezplačen, uporabljamo pa ga lahko tudi na starejših raču-
nalnikih. Tečaj 3D-modeliranja je namenjen začetnikom, zato smo za-
čeli z osnovami in se postopoma lotevali zahtevnejše snovi. Osredotočili 
smo se predvsem na tehnično risanje. Sprva smo po načrtih s podanimi 
merami oblikovali le posamezne elemente, ob koncu delavnice pa so 
udeleženci oblikovali lastne izdelke, kot so na primer stoli, hiše itd. Še 
enkrat pa bi se zahvalili Društvu AIA, ki nam pomaga pri promociji in 
nam omogoča prostore za izvedbo delavnic. Naše delavnice, tečaje in 
obogatitvene projekte izvajamo tudi v občinah Domžale, Medvode, Trzin 
in Vodice. Zato nas spremljajte na naši spletni strani mobi.404.si ter 
nam sledite na družbenih omrežjih Facebook in Instagram: @projekt-
mobi in se nam pridružite na tečajih in delavnicah v letu 2022.

Besedilo in foto: Maja Tušar, vodja mobilne delavnice
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Humanitarne predstave v 
AIA – Mladinskem centru 
Mengeš

AIA – Mladinski center Mengeš in Knjižnica Janeza Trdine 
Mengeš sta v mesecih novembru in decembru organizira-
la dve humanitarni predstavi, Sitnoba Sitna in Pingo in 
njegov prvi božič (avtorska), ki ju je pripravilo in odigralo 
društvo Pravljična Frtina. 

V okviru projekta »Daj naprej in podari sonce« smo tokrat združili moči, 
da bi pomagali zapuščenim in brezdomnim živalim. Namesto vstopnine 
so mladi obiskovalci in njihovi spremljevalci prinašali hrano in opremo 
za živali ter se s tem pridružili akciji, ki je v MC potekala od 2. novem-
bra dalje. Vse zbrano bomo predali Društvu Lajka, društvu za zaščito in 
pomoč živalim v stiski, ki bo poskrbelo, da živali ne bodo lačne. 
Pravljična Frtina, ki prireja pravljične predstave za otroke, pravljične 
ustvarjalnice, glasbene pravljice, animacije in drugo, vsako leto pripravi 
tudi božične predstave in letos smo imeli to srečo, da so si jih lah-
ko ogledali tudi otroci iz Mengša. V prvi predstavi so otroci spoznali 
medveda, ki je živel sam, daleč stran od vseh in tako mu je bilo tudi 
všeč. Zelo jezen je bil, ko si je zajec naredil domek zraven njegovega 
in stalno nekaj hotel od njega. Vendar je prišel do novega spoznanja, 
da so prijatelji še bolj pomembni od lastnega miru. V drugi predstavi 
smo spoznali Pinga, ki nas je popeljal v živalski svet, kjer so prazniki 
prav tako čarobni, kot v našem. Čudovita zgodbica je otrokom podala 
mnogo lepih, humornih in toplih misli o družini in praznikih. Vzdušje je 
bilo krasno, otroci so se nasmejali in med predstavo glasno sodelovali s 
pravljičnimi liki na odru. 
Vabljeni na humanitarne predstave tudi v novem letu! Združimo se in 
skupaj podarimo naprej sonce!

Besedilo: Blanka Tomšič v sodelovanju s Pravljično Frtino
Foto: Brane Tomšič

Sitnoba sitna. 

Pingo in njegov prvi božič

Sitnoba sitna.

Pingo in njegov prvi božič
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ZANIMIVO

Ženski krog v AIA – 
Mladinskem centru 
Mengeš

V AIA – Mladinskem centru  v Mengšu smo 13. decembra 
začeli nov projekt, poimenovan  Ženski krog, ki je namenjen 
srečevanju in spoznavanju žensk iz Mengša in okolice. 
Srečanja bodo potekala enkrat na mesec.

Ženske so se od nekdaj zbirale v krogih in med seboj delile modrosti. 
Ženski krog je varen prostor, kjer se ženske družimo, slišimo in vidimo. 
Lahko se izražamo skozi petje, ples …, ali samo skozi pogovor. Zato, 
da lahko prepoznamo, kaj nas veseli, svoje poslanstvo, da pridobimo 
samozavest in se naučimo živeti v skladu s svojimi zmožnostmi, odkri-
jemo omejujoča prepričanja in udejanimo nove načine razmišljanja. To 
je ženski krog in še veliko več.
Na prvem srečanju smo skupaj preživele dobri dve uri. V krogu smo si 
zagotovile varen prostor, za odklop od vsakdanjega natrpanega urnika 
in nekaj trenutkov tako posvetile sebi. Prepustile smo se svojim občut-
kom. Ob pomirjujoči glasbi smo se najprej spoznale, vsaka je povedala 
nekaj besed o sebi. Nato smo prakticirale vajo globokega poslušanja, 
kjer smo druga drugo zbrano poslušale, brez svojih komentarjev. Nato 
smo med sabo delile tudi svoje občutke, ki smo jih pri tem doživljale. 
Krog smo zaključile s sporočilnimi kartami in z mislijo, ki jo bo vsaka 
od nas nosila s sabo v nov teden, v nov mesec. V krogu se bomo sre-
čevale enkrat na mesec in medse z veseljem sprejmemo nove ženske 
obraze za pogovor, za trenutke zase in za krepitev naše ženske moči. 
Ker skupaj smo močnejše. Lepo vabljene! 

Besedilo in foto: Aleksandra Matan

Energijsko ravnovesje pomeni, da smo v stiku s seboj. Čutimo no-
tranji mir in smo povezani z našo notranjo močjo. Smo pozorni na 
to, kaj nam prinaša v življenje radost in katere stvari in ljudje jo 
spodkopavajo. Če urimo svojo pozornost, slej ko prej opazimo, kdaj 
skrenemo s svoje poti. 
Ohranjanje energijskega ravnovesja pa je vse prej kot lahko delo. 
Ljudje smo kompleksna bitja. Ves čas se odzivamo na zunanje draž-
ljaje, vsak občutek, misel, gib telesa je sprožilec, ki v naši notranjo-
sti nekaj prebudi. In če to znamo opaziti in konstruktivno sprejeti 
tisto, kar pride na površje, potem smo na pravi poti, da v življenje 
vnesemo občutek zadovoljstva s samim seboj, miru in moči. Vse 
imamo znotraj sebe, soočiti se moramo le s svojimi senčnimi deli, ki 
zakrivajo našo čisto esenco in vladajo našemu toku življenja. 
Naj bo vodilo našega življenja notranji mir. Prepoznajmo, kdaj de-
lujemo iz potrebe po dokazovanju, ugajanju in sprejetju. Naj to 
zamenjajo skrb zase, negovanje ljubezni in nežnosti do sebe. Pre-
poznajmo govor notranjega kritika, ki ves čas skrbi za našo negoto-
vost in povečuje občutek pomanjkanja. Vsi imamo svojo edinstveno 
naravo, namenimo ji pozornost in kmalu bomo ugotovili, da imamo 
ogromno talentov, sposobnosti, ki jih lahko delimo z drugimi ljudmi 
in, da smo popolni takšni, kakršni smo. Občutki, ki kažejo na na-
sprotno, nam v resnici sporočajo, kje tiči naše delo. In kje tiči tvoje 
delo? 

Besedilo: Maja Maselj, učiteljica joge, gibanja in
energijskih tehnik 

Foto: Brane Tomšič

Poskrbi za svoje energijsko 
ravnovesje

V decembru smo se v AIA – Mladinskem centru preko 
Zooma povezali z navdušenci nad osebno rastjo. Govorili 
smo o energijskem ravnovesju in kako poskrbeti zanj oz. 
lahko rečemo zase.
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ZDRAVJE

Z namenom uresničitve tega cilja smo v izvajanje cepljenja, pa 
tudi testiranja, v našem ZD prerazporedili kar nekaj zaposlenih, 
predvsem s področja preventive, zdravstvene vzgoje, referenčnih 
ambulant in patronažne službe. Na tem mestu bi se vsem tem 
sodelavkam radi zahvalili za njihovo požrtvovalno delo, pozitivno 
naravnanost in številne predloge za izboljšanje celotnega procesa. 
Res smo veseli, da imamo tako dobre sodelavce. 
Skozi leto 2021 smo organizacijo cepljenja večkrat prilagajali, 
večinoma smo paciente na cepljenje naročali, da so imeli določen 
termin in so se tako izognili čakanju. Ob zadostni količini cepiv 
smo začeli prakticirati tudi cepljenje za nenaročene. Pridružujemo 
se vsem nacionalnim akcijam cepljenja. 
Cepljenje izvajamo v Športnem parku Domžale ali na lokaciji ZD 
Domžale, glede na potrebe po cepljenju in testiranju. Za vse ne-
pokretne bolnike izvajamo cepljenje tudi na domu. 
Od začetka cepljenja dne 27. decembra 2020 pa do sedaj smo 
opravili okrog 71.500 cepljenj, z enim odmerkom cepiva smo 
tako cepili skoraj 32 tisoč oseb, z dvema odmerkoma že skoraj 
28 tisoč oseb in s tremi odmerki 12 tisoč oseb. Istočasno smo 
opravili okrog 58 tisoč PCR testov in 162 tisoč HAGT testov. Ve-
liko raje bi namesto testiranj izvajali cepljenje, saj nam testiranje 
ne prinaša zaščite pred prenosom virusa. Kot rečeno uvodoma, si 
želimo cepiti 50 tisoč naših prebivalcev, torej imamo še kar nekaj 
rezerve oziroma dela za dosego našega cilja. Mi smo pripravljeni, 
želeli bi si, da bi se tako odločili tudi naši prebivalci. Glede na vse 
hujše družbene posledice epidemije vseeno upamo in verjamemo, 
da je še čas, da s cepljenjem umirimo razmere v prihodnje. Naj 
bosta vsaj pomlad in poletje umirjena!
Razumemo, da smo že vsi utrujeni od nenehnega bombardiranja z 
informacijami in od pogostega spreminjanja raznih pravil in ome-
jitev. A zavedati se moramo, da je virus naš skupni sovražnik in 
le s skupnimi močmi ga bomo lahko premagali. Pri cepljenju gre 
hkrati za osebno zaščito in tudi za družbeno odgovornost. Vsaka 

Izjava – tiskovna konferenca 11. 1. 2022

Tako kot v vseh cepilnih centrih v Sloveniji smo se tudi v ZD Domžale organizirali tako, da bi lahko čim hitreje cepili čim 
več naših pacientov oziroma občanov. Pokrivamo območje petih občin – Domžale, Mengeš, Trzin, Lukovica in Moravče, 
skupaj 60.610 prebivalcev. Naš cilj v začetku je bil, da bi cepili 60 odstotkov oziroma 40 tisoč naših prebivalcev. Glede 
na sedaj znane podatke o širjenju virusa bi ta delež moral biti še višji, zato si želimo, da bi se za cepljenje odločilo vsaj 50 
tisoč naših prebivalcev. Prepričani smo namreč, da je cepljenje najbolj učinkovit ukrep pri preprečevanju širjenja virusa in 
prav s tem ukrepom lahko prekinemo epidemijo in dobimo nazaj svobodo bližine, druženja, gibanja, potovanja … skratka 
življenja, ki ga poznamo od prej.

necepljena oseba namreč pomeni prosto pot virusu za širjenje, 
vsaka cepljena oseba pa pomeni oviro, ki ustavlja virus. Razlika v 
posledicah različne precepljenosti po državah je več kot očitna na 
slikah v nadaljevanju. 

Zato prosimo vse, ne odlašajte. Pridite se cepit, da zaščitite sebe, 
svoje bližnje in da skupaj premagamo virus, ki je tako spremenil 
in omejil naše življenje. V ZD Domžale se lahko brez naročanja 
cepite vsak dan od ponedeljka do četrtka od 8. do 20. ure in v 
petek od 8. do 13. ure.

Namreč, vsi zaposleni v ZD Domžale si želimo vrnitve v normalne 
tire, dovolj imamo obravnav po telefonu in preko elektronskih me-
dijev, želimo paciente varno nazaj v naše ordinacije. 

Besedilo: ZD Domžale 
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Mengeška godba pod taktirko kapelnika Dimitrija Ledererja je za 
uvod zaigrala koncertni marš Arsenal ter temperamentno skladbo 
Espana. Nato je z godbo zapel domači solist, sicer oboist in flav-
tist Žan Avbelj, ki je s prepričljivim nastopom in odličnim vokalom 
navdušil vse poslušalce. Stopil je v čevlje samih glasbenih legend in 
jih odlično nadomestil, najprej v skladbi You raise me up Josha Gro-
bana, nato pa še velikana slovenske glasbe, Ota Pestnerja v skladbi 
Na snežno noč in za zaključek še Alfija Nipiča za Silvestrski poljub.
Namesto podelitve priznanj Turističnega društva, ki je tokrat žal od-
padla, so za glasbeni premor godbe poskrbeli člani novoustanovljene 
sekcije MG Flautet, ki ga sestavljajo flavtistke in flavtisti iz vrst Men-
geške godbe. Skupina je začela nastajati že med prvim valom covi-
da-19, ko so nastajali posnetki na daljavo, od marca 2021 pa delu-
jejo kot sekcija pod okriljem godbe. Zaigrali so dve skladbi. Uspel jim 
je odličen, tehnično dovršen, usklajen in muzikalen nastop. 
Koncertni program godbe je bil bogato razgiban. Vseboval je dela 
domačih in tujih avtorjev, praznikom primerno pa smo mu dodali 
tudi nekaj božičnih skladb. Večer smo zaključili še z zadnjo pevsko 
skladbo, s Sveto nočjo, ki sta jo zapela Žan Avbelj in Maja Keržič, 
slovesen zaključek pa je naznanil Radetzky marsch.
Slavnostni govornik je bil župan Franc Jerič, povezovalka Helena Ur-
banija, nekaj besed pa je poslušalcem namenil tudi predsednik KD 
Mengeška godba Gregor Žun, ki se je zahvalil vsem za podporo in 
sodelovanje, še posebej pa Melodiji Mengeš za pomoč pri razdelitvi 
vstopnic ter članom Turističnega društva Mengeš za pomoč pri okra-
sitvi in pripravi dvorane.
Presrečni smo, da smo lahko po skoraj dveh letih znova v živo zaigrali 
v dvorani našega kulturnega doma. Hvala vsem, ki ste bili z nami na 
popoldanskem oz. večernem koncertu.

Z Mengeško godbo v 
novo leto – Srečno 2022!

V nedeljo, 26. decembra, je bilo v Kulturnem domu Mengeš 
spet slovesno in glasno. Na državni praznik – dan samostoj-
nosti in enotnosti – je Mengeška godba po skoraj dveh letih 
spet zaigrala v veliki dvorani, ki nam jo je uspelo kar dvakrat 
napolniti (tokrat zaradi ukrepov le polovično). Božično-no-
voletna koncerta ob podpori Občine Mengeš sta uspela in 
spomnila na stare dobre čase.

Tradicionalni novoletni pozdrav
Na 1. 1. 2022 ob 12. uri smo tradicionalno izvedli Novoletni poz-
drav po mengeških ulicah. Skoraj štiri ure smo korakali po Mengšu 
ter popestrili dan našim zvestim poslušalcem in podpornikom. Hvala 
vsem za podporo.
Upamo, da vam bomo v letošnjem letu lahko še velikokrat takole 
zaigrali.
Srečno in glasbe polno 2022!
* Vsi nastopi so bili izvedeni v skladu s takrat veljavnimi epidemiološkimi ukrepi.

Besedilo: Maja Keržič
Foto: Matic Dolenc in godbeniki

Božično-novoletni koncert Mengeške godbe 2021.

Novoletni pozdrav Mengeške godbe 2022.

Novoletni pozdrav Mengeške godbe 2022.

KULTURA

26 Mengšan – januar 2022



Andrej, Maša, Uroš v Sarajevu

100-odstotno srebrni v 
Sarajevu

Prvi vikend v lanskem decembru smo bili v Sarajevu, kjer 
je potekal 3. badminton turnir ADA lige v seozoni 2021/22.

Po olimpijskih igrah 1984, ko je Jure Franko osvojil srebrno meda-
ljo v veleslalomu, prvo olimpijsko odličje za Slovence in Jugoslavijo, 
so Slovenci iz BK Mengeš znova osvojili srebro sredi Sarajeva – na 
badminton turnirju ADA lige. V moških parih (B) sta Uroš Bregar 
in Andrej Bensa osvojila srebrno medaljo. Prav tako je Maša Jeraj 
v ženskih dvojicah (C) ponovila Frankov rezultat iz leta 1984. Kot 
zanimivost naj povemo, da je tekmovanje potekalo v Sportski dvorani 
"Goran Čengić", katere izgradnjo je delno sofinancirala tudi Republika 
Slovenija. Posebej pa je treba pohvaliti organizatorje turnirja klub 
SABAD ter tudi navijače in navijačico BK Mengeš. Prihodnje leto pri-
demo v Sarajevo v še močnejši postavi.

Besedilo in foto: Andrej Bensa

Uroš in Andrej

Taj Ekart, Nik Bergant Smerajc, Timo Šimnovec in Benjamin Bedrač (na 
fotografiji od leve) spadajo med najbolj nadarjene slovenske smučarske 
skakalce v svojih starostnih skupinah.

Ob Lanišku uspešno v 
zimo skočili tudi njegovi 
mlajši klubski kolegi iz 
SSK Mengeš

Anže Lanišek, 25-letni član SSK Mengeš, je še naprej naj-
boljši slovenski smučarski skakalec v svetovnem pokalu. Tudi 
zadnji mesec v koledarskem letu 2021 je pridno osvajal toč-
ke na najvišji ravni in se v skupni razvrstitvi utrdil med elitno 
sedmerico.

V Visli je v začetku decembra na ekipni preizkušnji prispeval svoj de-
lež k tretjemu mestu Slovenije, na posamični tekmi pa je bil trinajsti. 
V Klingenthalu si je nato v zahtevnih razmerah priskakal 20. in 23. 
mesto, v Engelbergu, tradicionalni generalki pred novoletno turnejo, 
pa se je z osmim in sedmim mestom obakrat znova prebil med naj-
boljšo deseterico.
Znamenito tekmovanje štirih skakalnic je »Žaba«, kakor pravzaprav 
vsi kličejo Anžeta, v Oberstdorfu odprl s 23. mestom. Tik pred odho-
dom v Nemčijo je na državnem prvenstvu v Planici poletel do četrte-
ga mesta, na ekipni preizkušnji pa je Lanišek skupaj s klubskimi ko-
legi Benjaminom Bedračem, Nikom Bergantom Smerajcem in Tajem 
Ekartom ponesel SSK Mengeš do šestega mesta. 
Med posamezniki je Bedrač med člani pristal na 28., Ekart pa na 36. 
mestu, slednji pa se je prejšnji mesec dokazoval tudi v mednarodni 
konkurenci ter na prireditvi za alpski pokal v Seefeldu iztržil 33. in 
28. mesto. Taj je za nameček v začetku decembra na tekmi za slo-
venski pokal (do 20 let) v Planici skočil do petega mesta, Benjamin 
pa je na tem položaju končal v konkurenci do 16 let.
Na tekmovanju za slovenski pokal v Žireh pa so svojo nadarjenost 
potrdili Živa Andrić, Nik Bergant Smerajc in Timo Šimnovec. Medtem 
ko je Andrićeva med kadetinjami (do 14 let) osvojila drugo mesto, pa 
je bil med leto starejšimi kadeti Bergant Smerajc tretji, Šimnovec pa 
je pristal na petem mestu.
Ob tej priložnosti bi se radi v klubu najlepše zahvalili dosedanjim zve-
stim pokroviteljem ter seveda vsem Mengšanom in okoličanom, ki ste 
podprli »projekt« koledarja za letošnje leto. Tudi z vašo pomočjo bodo 
lahko varovanci Aleša Selaka in njegovega pomočnika Luke Brnota še 
naprej marljivo vadili in dosegali podobne uspehe kot doslej.

Besedilo in foto: Š. M.
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Pogovor s predsednikom nogometnega kluba 
Laby's Mengo 28, gospodom Boštjanom Pivcem

Stopili smo v novo koledarsko leto. Naše selekcije bodo kmalu na delu na številnih tekmah. Kakšni so cilji za prihodnost, 
kaj vse se dogaja v klubu in veliko drugih tem nam je v pogovoru zaupal predsednik kluba, g. Boštjan Pivec.

Gospod predsednik, sedaj ste že približno 
leto in pol na funkciji predsednika kluba. 
Kako ste zadovoljni z dosedanjim delom v 
klubu?
Glede na trenutne zdravstvene razmere v 
zvezi s covidom-19, ki so močno zaznamo-
vale obdobje mojega predsedovanja, lahko 
ocenim dosedanje delo kot uspešno. Uspe-
lo nam je izpeljati sezono in pol, kolikor je 
bilo to mogoče normalno. Rezultatsko nam 
je uspelo ostati v vseh rangih tekmovanja na 
ravni pred pandemijo.

Kako bi ocenili razvoj kluba vse od ustano-
vitve pa do danes?
Klub je bil ustanovljen leta 1997 po razpa-
du NK Mengeš. Začetki so bili posvečeni 
predvsem delu z najmlajšimi otroki. Vsi moji 
predhodniki so, tako kot sam, vlagali ogro-
mno svojega prostega časa, da smo danes na 
zavidljivi ravni. Smo eden redkih klubov naše 
velikosti, ki imajo vse selekcije od cicibanov 
starih šest let pa vse do članov. Ravno tako 
smo ponosni, da nam je uspelo zagotoviti 

Podpora navijačev – 2. slovenska nogometna 
liga zahod

tako strokoven kader, ki temelji predvsem na 
sedanjih in nekdanjih igralcih našega kluba.

Kje vidite naš klub čez pet let?
Vidim ga kot stabilen klub, ki bo še naprej 
skrbel za popularizacijo in razvoj nogometa 
v naši občini. Za kakšen večji preskok ozi-
roma rezultatska napredovanja pa bi terjalo 
najprej razvoj same nogometne infrastruktu-
re (pomožno igrišče z umetno travo, pokrita 
tribuna, predvsem več in večje spremljevalne 
prostore …). 

Kako številnost otrok vpliva na stanje infra-
strukture v našem klubu?
Na tem področju se srečujemo s težavami 
že več let. Številnost otrok vsako leto raste, 
pogoji za treninge pa ostajajo enaki. Ker smo 
močno omejeni s finančnimi sredstvi, posku-
šamo zagotoviti kar se da normalne pogoje 
za treniranje nogometa. Predvsem v zimskih 
mesecih smo prikrajšani za normalno delova-
nje na področju razvoja najmlajših nogometa-
šev, saj nam trenutne zunanje površine, ki jih 

imamo za trening, ne omogočajo normalnega 
dela z mladimi in smo tako v primerjavi s pri-
merljivimi klubi prikrajšani za kar pet mese-
cev na leto normalnih pogojev za delo.

Že vrsto let podporniki kluba sanjamo o 
umetni travi. Prav tako so se številni akter-
ji pred vami trudili pridobiti umetno travo, 
tega pa žal še nobenemu do sedaj ni uspelo. 
Lahko o tej temi poveste kaj več? 
Močno se trudimo te sanje tudi uresničiti. 
Trenutno si ne znamo predstavljati razvoja 
nogometa brez umetne trave. Po drugi strani 
pa se zavedamo, da se stvari ne da spreme-
niti čez noč. Tukaj brez sami pomoči lokalne 
skupnosti (predvsem Občine Mengeš, ki je 
lastnica infrastrukture) ne moremo storiti kaj 
dosti. Zavedamo se, da sama izgradnja pred-
stavlja velik finančni zalogaj, vendar so se 
začele stvari premikati v pravo smer. Za zdaj 
smo po pogovorih z občino dosegli, da so 
predvidena sredstva za izgradnjo pomožnega 
igrišča z umetno travo v planu proračuna za 
leto 2023, za kar se moramo zahvaliti pred-
vsem županu g. Francu Jeriču, da nam je 
prisluhnil, s kakšnimi težavami se srečujemo.

Če kar preideva na letošnjo sezono. Kako 
ste zadovoljni z dosedanjim delom prven-
stva – tako pri najmlajših kot tudi najstarej-
ših članih kluba?
Lahko rečem, da je dosedanji del sezone 
potekal po pričakovanjih. Glede na razmere 
in omejitve s strani države, lahko rečem, da 
sem zadovoljen, da nam je uspelo izpeljati 
pol sezone skoraj v celoti. Priliv mladih no-

Leto 2021 skozi slike
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zultati, kot je uvrstitev kadetske in mladinske 
ekipe v 2. slovensko ligo, pa so nagrada za 
dobro delo od najmlajših pa vse do mladin-
cev. V prihodnje bi radi otrokom omogočili 
čim boljše pogoje za trening in ohranili vse 
selekcije od cicibanov U7 do mladincev v 
U19.

Članska ekipa sedaj že tretjo sezono nasto-
pa v 4. ligi oziroma 1. MNZ ligi. Če narediva 
pregled moštva in dosedanje rezultate, ka-
kšne so želje za naprej? 
Veseli nas, da je članska ekipa sestavljena 
predvsem iz fantov, ki so začenjali z igranjem 
nogometa v našem klubu, saj je bil namen 

Vabilo k vpisu

gometašev v najnižjih selekcijah je nad pri-
čakovanji. 

Ozriva se na mladinsko šolo. Tako v prete-
klosti kot tudi dandanes naša šola »proizve-
de« številne talente. Kako zadovoljni ste z 
mladinskim pogonom in njegovim razvojem. 
Kakšne so želje za naprej? 
Osnovni namen naše nogometne šole je še 
vedno popularizacija nogometa v Mengšu 
in usmerjati otroke k bolj zdravemu načinu 
življenja, sploh v času covida-19, ko so bili 
otroci prikovani pred računalnike, ter razvija-
nju kolektivnega duha. Trudimo se otrokom 
podati tudi zdravo mero tekmovalnosti. Re-

članske ekipe, da se omogoči fantom, ko za-
ključijo z mladinsko šolo, nadaljevanje igranja 
nogometa na neprofesionalni ravni.
V letošnji sezoni nam je mogoče zmanjkal 
tudi kanček športne sreče, da bi lahko bili 
tudi višje od desetega mesta, ki ga zasedamo 
sedaj, saj je razlika do tretjega mesta samo 
2 točki. Seveda si v bližnji prihodnosti želi-
mo pripeljati mengeški članski nogomet vsaj 
v 3.SNL, kjer je nekoč že bil, kar pa je za-
radi sedanje infrastrukturne problematike in 
financ za zdaj samo želja.

Kje vidite rezerve, kaj lahko naredite bolje, 
kje bi bile stvari lahko slabše?
Rezerve so povsod. Še najbolj smo trenutno 
podhranjeni na sami organizacijski ravni, saj 
trenutno poleg trenerjev v klubu deluje zgolj 
peščica prostovoljcev. Vsekakor pa bi mora-
li več narediti tudi na področju pridobivanja 
sponzorjev, saj smo trenutno klub z enim naj-
manjših proračunov.

Kakšni so cilji v prihodnjem koledarskem 
letu? 
Največji cilj v prihajajočem letu je doseči z 
občino dogovor o začetku izgradnje pomo-
žnega igrišča z umetno travo. V rezultatskem 
smislu pa obstanek kadetov in mladincev v 
2. slovenski kadetski in mladinski ligi in čim 
višja uvrstitev članske ekipe. V mlajših netek-
movalnih selekcijah, pa da bi otroci čim bolj 
uživali in spoznavali čare nogometne igre.

Sporočilo navijačem, podpornikom, spon-
zorjem in drugim? 
Tukaj bi izkoristil priložnost, da bi se zahvalil 
vsem navijačem, podpornikom in predvsem 
staršem za izkazano podporo in obiske tako 
domačih kot gostujočih tekem, navkljub vsem 
omejitvam ob razmerah s covidom-19. Ravno 
tako gre zahvala vsem sponzorjem in dona-
torjem v letu 2021, ki so nam olajšali delo-
vanje kluba. Vsem skupaj v novem letu 2022 
želim zdravja, veselja ob igranju in spremlja-
nju nogometa, sponzorjem pa obilo poslovnih 
uspehov.

Besedilo: Luka Štruklec
Članska ekipa na 10. mestu po prvi polovici sezone, vendar zgolj tri točke za 2. mestom

Veselje ob zmagi najmlajših nogometašev
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Franc Žun: Fant, ki je 
dozorel v moža v LEK-u
Naslov morda zveni nekoliko nenavadno, ampak je res, kar je zapisano. Lahko 
bi rekli tudi nekoliko drugače, bolj po starem, da je v Leku 'gor zrasel'. Takoj 
po maturi leta 1980 se je namreč iz šolskih klopi preselil na prvo delovno 
mesto v Lek, ki je Francu štiri desetletja dajal kruh, mu omogočal, da je v 
njem pridobival življenjske in delovne izkušnje ter zorel in dozorel v moža.

»Letos bo pestro leto,« je povedal tokratni 
sogovornik Franc Žun. »V februarju bom do-
polnil šestdeset let, marca pa se bom upo-
kojil, ker bom dopolnil štirideset let delovne 
dobe. Nato se bomo poveselili še ob dru-
žinskih praznikih: Z ženo bova zaplesala ob 
40-letnici poroke, najstarejši sin Gregor bo 
dopolnil štirideset let starosti, vnukinja Kla-
ra pa deset.« Pošalim se, da bo leto 2022 
za upokojenca kar naporno leto, ampak vsi 
dogodki so taki, da gotovo ne bo razloga za 
utrujenost. Če se dan pozna po jutru, kot 
pravi pregovor, bodo v njegovem tretjem živ-
ljenjskem obdobju prevladovali veseli do-
godki. Spodbudna napoved torej.
Ampak do dneva, ko se bo čez dva meseca 
odpravil v bolj umirjeno življenjsko obdobje, 
se bo iztekla dolga pot. Iz topline rojstne 

ZANIMIVI MENGŠANI: Franc Žun

Skupina otrok: Otroška druščina z ulice.

hiše in otroštva, za katerega pravi, da je bilo 
lepo, brezskrbno, polno otroškega smeha in 
iger, dogodivščin iz šolskih klopi in nazadnje 
opravljanja službenih obveznosti. 
»Spomnim se prvega šolskega dne, ko me je 
mama spremila k šoli, to je k stavbi, v kateri 
sta danes glasbena šola in pošta. Pa ko smo 
se selili v novo šolo. To je bil velik dogodek. 
Veliki in svetli prostori, nova oprema, gar-
derobe, vse je bilo za nas nekaj izjemnega. 
Najbolj pa smo se razveselili nove, prave 
telovadnice. Čisto nekaj drugega kot telova-
dnica pri TVD Partizan, kamor smo hodili 
dotlej!« Od šolskih dejavnosti se Franc Žun 
spomni otroškega pevskega zbora in učitelja 
glasbene vzgoje Janeza Osredkarja. Skom-
poniral je otroško opereto Janko in Metka, 
izvedel pa jo je z otroškim zborom ter ma-

lim orkestrom Orffovega instrumentarija. »V 
orkestru sem bil zadolžen za palčke,« pove 
ponosno. Nastop je bil seveda uspešen, na-
grada zaslužena: enodnevni izlet v toplice! 
V tem času je pel tudi v cerkvenem otro-
škem zboru in bil nekaj let ministrant. Veli-
ko zanimivega se je dogajalo, ostali so lepi 
spomini. Ministriranje je bila kar zahtevna 
obveznost, z njo si pridobil občutek za red 
in odgovornost. 
Končana osnovna šola je prinesla izziv: Kam 
naprej? Kot pove sogovornik, odločitev niti 
ni bila težka. »Prave predstave o določenem 
poklicu ob koncu osnovne šole nisem imel. 
Res pa je, da sem imel izmed vseh učnih 
predmetov najraje tehnično vzgojo in kemi-
jo. Tako je nekako prišlo do odločitve, da se 
vpišem na Kemijsko tehniško šolo v Ljublja-
ni. Nekaj časa je trajalo, da sem se privadil 
na novo okolje in si pridobil nove prijatelje. 
Zanimivo, da prijateljstva iz tega obdobja 
še vedno trajajo. Vsako leto se dobimo in 
obujamo spomine. Veliko vsega se je zgo-
dilo. Marsikaj smo tudi ušpičili, a nič tako 
hudega. Mladostništvo, to so živahna leta v 
življenju. Najbolj se spominjam zadnjih dni 
šole. S predvidenim proslavljanjem mature 
je bilo zaradi smrti predsednika Tita namreč 
nekaj težav. Maturantski ples smo dijaki 
zato organizirali v svoji, nekakšni »privatni« 
varianti, maturantska parada – takrat še ni-
smo poznali četvorke – pa je potekala po 
osrednji ulici. Takrat sem že igral trobento; 
skupaj s sošolčevo harmoniko je odmevala 
po takratni Titovi cesti.«
Franc Žun je po opravljeni maturi leta 1980 
kot kemijski tehnik naredil velik korak: za-

S trobento od nekdaj.
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Z ženo na poletnem potepanju po Dolomitih.

poslil se je v mengeškem obratu tovarne 
Lek. Tako se je začelo 42- letno obdobje: 
štirideset let dela in služenje obveznega vo-
jaškega roka.
Vojaški rok je služil v Beogradu v glavnem v 
letu 1981. Razporejen je bil v vojaško eno-
to, kjer mu je koristilo znanje iz srednje šole. 
Dogajanje je bilo intenzivno, ozračje pa je 
bilo takrat zamorjeno, ker so bile na Kosovu 
velike demonstracije, ki jih je morala dušiti 
vojska. Številni vojaki so se zato slabo poču-
tili, nekatere je bilo tudi strah.
Po odsluženi vojaščini se je Francu življenje 
zasmejalo kar na dveh področjih: zasebnem 
in službenem. Zasebno se mu je temeljito 
spremenilo. V istem letu je postal mož in 
oče, začutil je družinsko srečo v svoji druži-
ni. Z ženo sta prenovila in povečala rojstno 
hišo. Nato sta vsako leto še kaj postorila 
okoli nje, zasadila rože in ustvarila okolje 
za sprostitev in uživanje. Tudi družina se je 
sčasoma povečala. »Z ženo Mileno imava 
tri krasne fante, ki so sedaj že vsi odrasli. 
Sinovi in pet vnukov nama dajejo veselje in 
srečo. Posebej nam je lepo ob nedeljah in 
praznikih, ko se nam pridruži še enainde-
vetdesetletna mama oziroma babica. Vedno 
več časa skušam posvetiti družini, saj sem 
zaradi službe in igranja v godbi v prejšnjih 
letih zamudil veliko lepega,« pove z mešani-
co ponosa in obžalovanja.
V službi v Leku se je sedaj začelo zares. 
Služba je zahtevala svoje in Franc ni imel 
nobenih pomislekov, da ne bi naredil, kar je 
bilo potrebno. »Najprej sem opravljal naloge 

na delovnem mestu vodje izmene na organ-
skih sintezah. Že po enem letu pa sem dobil 
priložnost delati v ekipi za prenos novega iz-
delka CIMETIDIN v proizvodnjo. S tem sem 
dobil tudi izredne možnosti za učenje in 
nabiranje izkušenj, ki so mi pomagale v na-
slednjih letih.« Da je bilo omenjeno zdravilo 

velika reč za LEK-ovce, sem, avtor tega pri-
spevka, ugotovil, ko sem nekje prebral za-
pis iz devetdesetih let, da bo, citiram, 'Lek 
ravnokar kupcem na ameriškem trgu nepo-
sredno nudil 200-miligramske tablete cime-
tidina kot generično zdravilo brez recepta' 
(konec citata). V Wikipediji pa piše, da je 

Družina z enaindevetdesetletno mamo oziroma babico.
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Na jadrnici: Pozdrav morju s trobento.

'cimetidin učinkovina iz skupine zaviralcev 
histaminskega receptorja H2, ki se upora-
blja kot zdravilo pri ulkusni bolezni'. Pogled 
v slovar tujk mi je povedal, da je ulkus raz-
jeda, čir. No, jaz kot nevednež si pomagam 
s slovarjem, Franc Žun pa je že kmalu, ko 

je začel prevzemati odgovorne naloge, ugo-
tovil, da bo treba nadgrajevati znanje. »Ob 
delu sem dokončal študij na Fakulteti za 
organizacijske vede Univerze Maribor ter 
pridobil naziv diplomirani menedžer. Kmalu 
zatem mi je vodstvo tovarne poverilo vode-
nje področja Proizvodnja organskih sintez. 
Skrbel sem za organizacijo in zagotavljanje 
kakovosti proizvodnje ter usklajeval proizvo-
dno-logistične informacije za nabavo suro-
vin ter planiranje odprem. To je bilo obdobje 
moje osebne rasti in učenja, v katerem sem 
sodeloval pri dveh pomembnejših tehničnih 
izboljšavah. Znanje, pridobljeno pri študiju, 
mi je zelo pomagalo. Skupaj s kolegi smo 
tvorili ekipo, ki je bila v naslednjih letih spo-
sobna uvajati nove izdelke v proizvodnjo. 
Sodelovala je tudi pri ključnih investicijah 
v proizvodnjo organskih sintez, pri tem pa 
je veliko pridobila tudi mengeška lokacija.« 
Franc je ponosen, ker je delal v izredno ino-
vativnem in učinkovitem okolju, ki je spod-
bujalo kreativnost in samoiniciativo. To si je 
štel za privilegij. »V tem času smo postali 
svetovni proizvajalec Cimetidina št. 1 ter z 
izdelkom prodrli tudi na ameriški trg.« 
Po 27 letih dela v Leku je pet let iskal izzive 
še drugje, a je ugotovil, da je Lek okolje, ki 
mu najbolj ustreza. Vrnil se je in dobil nalo-
ge na področju upravljanja kakovosti in nad-
zora. Najprej je prevzel odgovornost za celo-
tno ljubljansko lokacijo, po integraciji Leka 
v Novartis pa je prevzel delo v globalnem 
upravljanju kakovosti ter skrb za določeno 
število proizvajalcev učinkovin za večino 
Novartisovih lokacij po vsem svetu. V okviru 

izobraževalnih seminarjev European Com-
pliance Academy si je pridobil tudi naziv 
certificiranega menedžerja upravljanja ka-
kovosti za proizvodnjo farmacevtskih učin-
kovin. »Kot je razvidno iz predstavitve mo-
jega dela v Leku, je celotno obdobje aktivno 
vezano na učinkovine. Najprej v proizvodnji 
organskih sintez, nato pa na področju pro-
izvodnega inženiringa in v upravljanju kako-
vosti,« sva zaključila ta del pogovora.
Sogovornika seveda tudi povprašam, kaj 
počne v prostem času. Odgovor ne preseneti 

Karikatura: Darilo sodelavcev ob 
(začasnem) odhodu iz Leka 2008.

Na Triglavu s sinom Gregorjem in vnu-
kom Domnom.

ZANIMIVI MENGŠANI: Franc Žun
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»V Hyderabadu v Indiji sem imel čast 
posaditi drevo ob novi tovarni zdravil.«

nikogar, ki pozna delovanje mengeške god-
be. Franc Žun je namreč njen vidni obraz. 
»Igranju v godbi posvečam največ prostega 
časa. V njej s trobento, v katero sem se za-
ljubil ob poslušanju jazzovskih trobentačev, 
sodelujem že, ko sem še hodil v osnovno 
šolo. Takratni kapelnik Anton Mehle je na-
mreč zbral nekaj mulcev ter nas navdušil in 
v okviru glasbene šole usposobil za igranje 
v godbi. Postavil je celo nekakšno mini za-
sedbo, s katero smo že po dveh letih učenja 
izvedli nastop na Aleševem dvorišču. Igrali 
smo češke valčke in polke, edino občinstvo 
pa so bile naše mamice, ki so nam navdu-
šeno ploskale.«
Ognjeni krst, prvi pravi nastop, pa je Franc 
doživel leta 1976 v sprevodu prireditve De-
kliščina v Mengšu. »Ja, krasno je bilo. Tudi 
vsa štiri desetletja in pol, kolikor sem v god-
bi, se odlično počutim. Igranje trobente mi 

S sodelavci v novozgrajenem obratu za organsko sintezo.

no skladbo ter rockom. Vse to predstavlja 
magnet za mlade glasbenike iz domačega 
in sosednjih krajev. Vsi so dobro glasbeno 
podkovani in zato lahko vadba poteka na 
višji ravni. Tudi širok krog zveste publike 
predstavlja dosežek, kajti omogoča nam po-
nos, veselje in uživanje zaradi navdušenega 
spremljanja naših nastopov.«
Franc Žun je res aktiven občan, saj je imel in 
še ima razne zadolžitve v društvih in organi-
zacijah. Preostanek prostega časa posveča 
rekreativnemu kolesarjenju in smučanju ter 
potovanjem v razne dele sveta. Potovanja 
dokumentira s prispevki na svojem blogu, 
da, kot pravi, zapiše lepe spomine na do-
živetja, ki z leti radi zbledijo in izginejo iz 
spomina. 
In misel za konec? »Zadovoljen sem s pre-
hojeno potjo. Za naprej pa so mi, kot doslej, 
najpomembnejši družina, prijateljski stiki, 
dobra volja in možnosti za aktivno življenje. 
Upam, da mi bo zdravje še dolgo služilo, 
zato z optimizmom zrem v prihodnost.«

Besedilo: Branko Lipar
Foto: družinski arhiv Franca Žuna

pomeni sprostitev in stalno rast v muzicira-
nju. Tudi dolžnosti sem sprejemal: enajst let 
sem bil najprej tajnik, nato predsednik, se-
daj pa predsedujem nadzornemu odboru.« 
V prihodnje bo še zanimivo, pravi. Namera-
va se pridružiti kolegom v veteranski sekciji, 
lotil pa se bo tudi urejanja in digitalizacije 
društvenega arhiva.
In največji dosežek v delovanju društva v 
zadnjih desetletjih? »Prav gotovo je to iz-
gradnja novega godbenega doma, ki je s 
svojimi prostori za vadbo in druženje med 
najboljšimi, če ne celo najboljši v Sloveniji. 
Gotovo je to eden od razlogov, da je naš an-
sambel dosegel zavidljivo strokovno raven. 
Jasno, brez odličnih kapelnikov ne bi prišli 
tako daleč. Pod taktirko sedanjega kapelni-
ka Dimitrija Ledererja je godba sposobna 
odigrati tudi skladbe klasikov ter prehajati 
med jazzom, zabavno in narodnozabav-
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Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,
ni več tvojega smehljaja,
le delo tvojih rok ostaja.

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot je v 80. letu sklenil naš 

dragi mož, oče, dedek, brat in stric

ANTON ŠUŠTAR
iz Mengša

Zahvaljujemo se g. župniku, pogrebni službi 
Vrbančič, Darkotu, pevcem in trobentaču za 
lep poslovilni obred ter vsem, ki ste podarili 

sveče in svete maše.

Ohranili ga bomo v lepem spominu.

Vsi njegovi

OGLASI - OSMRTNICEPISMA BRALCEV

VENEC NJEJ, ZEMLJI
Uvod 
Bela svetloba pada kot snežinke ..., kot toča,
kaplje moje krvi polze, zdrse v razpoke
časa.
Črni fotoni obstreljujejo radio, ki oddaja elektromagnetno srce, 
diham gost zrak, ki je kot kruh v kosih plinov in vode, žarnice 
obliva mavrični sij, drugič drhtijo kot zvezde, galaktično mleko se pije v 
razsežnost prostora.
Ugasnem oči in povsod je tema; podobe v temi nastopajo; pritisnem na veke ...,
potem modre, rumene in rdeče zvezde vdirajo v živo gibanje 
črno-belega op art prostora in drvijo mimo, se rojevajo, umirajo, 
za zavesami vek vidim potujoč skozi moj kozmos. 
Prižgem oči, vidim podobe na slikah, mi namigujejo, se pogovarjam.
Skale se mehčajo, podobe obrazov v njih nastopajo.
Misli 
sestavim kot kristalne kose ledu v iglu, v katerem gori 
ogenj.
Temne sence vzburjenih duhov podzemlja zasedajo na planem noči
in se posvetujejo, duhovi angelov oblakov neba se sončijo. Lahkožive 
rožice z mnogimi plodilci molčijo, podobe barskih plesalk 
bleščijo v kosih suhega ledu, dno morja reži magmo, vulkan kadi 
dim.
V očem nič, se razplinjajo sanje.

Avtor pesmi: Aljoša Rode

Aljoša Rode v svoji sobi.
Foto: Irena Petrovčič

URADNE URE:

ponedeljek: 8.00 - 12.00
in 13.00 - 15.00

sreda: 8.00 - 12.00
 in 13.00 - 17.00

petek: 8.00 - 13.00

OBČINA MENGEŠ
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Nagrajenec, ki je pravilno rešil kri-

žanko v glasilu Mengšan in bil izž-

reban (december 2021, št. 11), je: 

Jože Dovžan in prejme nagrado – 

nahrbtnik. Čestitamo!

Dobitnik nagrado prevzame na Ob-

čini Mengeš, Slovenska c. 30, Men-

geš s predhodno  telefonsko najavo: 

01/724 71 06.

Rešitev križanke je bila:

SREČNO 2022  

Nagrada križanke tokratnega glasila 

Mengšan (januar 2022, št. 1) je: 

NAHRBTNIK

Pravilno geslo križanke lahko pošlje-

te do 31. januarja 2022, na naslov: 

Občina Mengeš, Slovenska cesta 30, 

1234 Mengeš, s pripisom Nagradna 

križanka Mengšana. Izžrebani dobi-

tnik/dobitnica nagrade bo objavljen/a 

v februarski številki glasila. 

Avtor: Štefan Markovič

NAGRADNA KRIŽANKA
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ZVEZA KULTURNIH DRUŠTEV OBČINE MENGEŠ

vabi na slavnostno akademijo in kulturni program

ob SLOVENSKEM KULTURNEM PRAZNIKU

v ponedeljek, 7. februarja 2022, ob 19. uri
v Kulturnem domu Mengeš.

Ob 18.30 bo pred Kulturnim domom zaigrala Mengeška godba,

ob 19. uri pa bo slavnostna akademija

ob slovenskem kulturnem prazniku

in zanimiva kulturna predstava z naslovom

»Prepletanja po Prekmurju«,

ki jo bodo sooblikovali člani Zveze kulturnih društev

Občine Mengeš z gosti. 

Organizator prireditve je ZKD Občine Mengeš.
Prireditev je podprla Občina Mengeš.
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